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معاون علمی رئیس جمهور: 
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معاون پارلمانی رئیس جمهور:

بانک مسکن تامین کننده بیشترین 
تسهیلات در حوزه مسکن بوده است

آتانی در گفتگو با پیشرو خبر داد:

راهیابی ۵0 هزار اثر به جشنواره 
بین المللی پژوهش در مدیریت شهری

با انجام قرعه کشی؛

حریفان تکواندوکاران ایران در مرحله 
نهایی گرنداسلم مشخص شدند

معاون پارلمانی رییس جمهور با اشاره به نقش مسکن در رشد تولید و کاهش 
نرخ تورم، عنایت دولت مردمی برای جبران کمبود در حوزه مسکن را مورد 

تاکید قرار داد و اهتمام بانک مسکن و شرکت های تابعه آن 
را در استفاده از فناوری های نوین، بهره گیری از ظرفیت مراکز 
سرمایه گذاری  جذب  بنیان،  دانش  های  شرکت  و  دانشگاهی 

داخلی و خارجی، طراحی دقیق با توجه به معماری ایرانی..

رییس مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران از ارسال ۵۰ هزار اثر پژوهشی در 
پانزده دوره جشنواره بین المللی پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری خبر داد.

عطالله رفیعی آتانی در نشست خبری پانزدهمین جشنواره بین المللی 
پژوهش و نوآوری در شهر تهران و دهمین جشنواره پژوهش و آموزش 

در مدیریت شهری و روستایی گفت: در طول ۱۵ دوره برگزاری..

حریفان متین رضایی، ابوالفضل یعقوبی و آرین سلیمی سه نماینده ایران 
در مرحله نهایی مسابقات گرنداسلم تکواندو مشخص شدند.

مرحله نهایی مسابقات گرنداسلم به عنوان آخرین مرحله از 
رقابت های کسب سهمیه المپیک از طریق سیستم رنکینگ 

طی روزهای 2۵ و 26 آذرماه در سالن تکواندو مرکز..
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بدهی بیمه ها به بیمارستانها از 
جیب بیمار پرداخت میشود!

12دی عرضه 
۵1 درصدی سهام
سرخابی ها آغاز 

می شود

حق بیمه می دهیم که در وقت مبادا بتوانیم از مزایای آن بهره مند شویم، اما 
به نظر می رسد برخی مراکز و مؤسسات درمانی، بیمه ها را قبول ندارند و باید 
از جیب پرداخت کنیم.یکی از مشکلات و چالش های بیمه شدگان، استفاده 
بهینه از خدمات درمانی است که در قبال آن، هر ماه حق بیمه پرداخت 

می کنند؛ اما به دلایل عدیده ای امکان برخورداری از مزایای بیمه را ندارند.
در این بین، بیمارستان ها را می توان به عنوان نقطه چالش بین بیمه گذار و 
در  درمانی  خدمات  و  مراجعات  حجم  بیشترین  زیرا؛  کرد،  تلقی  گر  بیمه 

بیمارستان ها انجام می شود و از همین رو، بیمه شدگان توقع دارند، 
کمترین چالش و مشکل را با بیمارستان ها داشته باشند...

صفحه 7

آگهي ابلاغ برگ تفهیم اتهام به آقاي علي اكبر كشاورزي   
"نظر به مفاد ماده 73 قــانون آئین دادرسی مدنی، برگ ابلاغ تفهیم اتهام شماره ۱/3649/هب مورخ 
۱4۰2/۰8/29 مبنی بر ابـلاغ موارد اتهامي به آقاي علي اکبر کشاورزي فرزند سهراب کارمند مدیریت 

شعب بانک در استان فارس، ابلاغ می گردد." 
این آگهي در دو نوبت متوالي در روزنامه کثیرالانتشار درج و به نامبرده ابلاغ مي گردد حداکثر ظرف 
مدت 3۰ روز از تـــاریخ درج ایــن آگهــي دفاعیات خــود را به دفــتر اداره کل امور کــارکنان این 

بانک ارسال نماید.  نوبت اول: ۱4۰2/۰9/27     نوبت دوم: ۱4۰2/۰9/28
اداره کل امور کارکنان بانک کشاورزی  شناسه آگهی: ۱62۰۵86    شماره میم الف: 3۵۵۵

سرمقالهنوبت اول
توانایی مدیریت چیست؟ 

۵ مهارت لازم و نحوه بهبود آنها در توانایی 
تعیین و برقراری ارتباط با اهداف

یکی از مهمترین نیازمندیهای مدیران و مهارت های مدیریتی، 
توانایی مدیریت و برقراری ارتباط با منابع برای مدیران است.

این بار مهارت های تشکیل دهنده توانایی مدیریت و نحوه 
ارتقای آن را معرفی می کنیم.

توانایی مدیریت چیست؟
به طور خلاصه، توانایی مدیریت، توانایی مدیریت است.

اغلب به معنای توانایی مدیریت منابع مدیریت در کسب و کار 
است و یکی از مهارت های لازم برای مدیران و مدیران است. 
دامنه مسئولیت مدیریت، تیم یا بخش مسئول برای رهبران و 

مدیران، و کل شرکت برای مدیران است.
تفاوت مدیریت با رهبری

رهبری یکی دیگر از مهارت های مورد نیاز رهبران و مدیران 
است.

رهبری به »توانایی هدایت زیردستان و اعضا به سمتی که باید 
بروند« اشاره دارد.

یک شرکت دارای سه منبع مدیریتی اصلی است: افراد، کالاها 
و پول.

برخلاف اینکه هدف رهبری افراد )منابع انسانی( هستند، توانایی 
مدیریت علاوه بر افراد، اشیا )مواد و محصولات( و پول )سرمایه 
در گردش( را نیز هدف قرار می دهد. در دنیای امروزی که به 
سرعت در حال تغییر است، مهارت های رهبری و مدیریت 

برای موفقیت در یک شرکت و سازمان ضروری است.
مهارت هایی که شایستگی مدیریت را تشکیل می دهند  ۵ 

مهارت بزرگ هستند.
توانایی تعیین و برقراری ارتباط با اهداف

اول از همه، این آغازی خواهد بود برای درک دقیق مأموریت 
تیم که باید در این دوره انجام دهیم یا امسال باید انجام دهیم. 
سپس، بر اساس مهارت ها و انگیزه های هر زیردست، تعیین 
می کنم که هر فرد چقدر می تواند در ماموریت قدرت نشان 
دهد. علاوه بر آن، هنگامی که برای هر یک از زیردستانم اهداف 

تعیین کردم، آن اهداف را به درستی بیان خواهم کرد.
مهارت لازم برای این سری از جریان ها، توانایی هدف گذاری 

لازم برای مدیریت است.
توانایی مدیریت پیشرفت به سمت اهداف

پس از تعیین اهداف، باید بررسی کنید که آیا به سمت اهدافی 
که واقعاً تعیین کرده اید، پیشرفت ثابتی دارید یا خیر.

برای اینکه سازمانی باشیم که افراد بتوانند در آن مستقل عمل 
تصمیم  و  اختیار  تفویض   =( »توانمندسازی«  اجرای  کنند، 
گیری به زیردستان( مهم است، اما چشم انداز آموزش از بین 
رفته است و صرفاً موضوع ترک همه چیز است. به زیردستان 
موقعیت  یک  در  اگر  اگر  کند  نمی  کار  توانمندسازی خوب 
مدیریتی هستید، مطمئن شوید که پیشرفت را به طور منظم 

بررسی کنید.
لزوماً درست نیست که همه چیز را با جزئیات مدیریت کنیم، 
اما بسته به زیردستان، افرادی هستند که می خواهند به خوبی 
تنها  تا حدی  مدیریت شوند و برخی دیگر که می خواهند 
بمانند.مطلوب است که با توجه به چنین مواردی، پیشرفت را 

بر اساس هر زیردست مدیریت کنید.
آگاهی موقعیتی

به آن "مهارت انسانی" نیز می گویند و کلمه ای بسیار انتزاعی 
است، اما در اینجا به توانایی ایجاد روابط خوب با زیردستان و 

تحقق ارتباط روان اشاره دارد.
برای مثال، برای مدیریت خوب پیشرفت، »گزارش ها، ارتباطات 

و مشاوره های« مناسب از زیردستان ضروری است.

اگر زیردستان فکر می کنند که شما رئیسی هستید که صحبت 
کردن با او دشوار است، ممکن است دیر متوجه شوید که در 

حال لغزش هستید یا فقط پس از اشتباه متوجه خواهید شد.
بنابراین، ایجاد فضایی که بتوانید در هر زمانی با زیردستان خود 

صحبت کنید بسیار مهم است.
عملکرد تجاری

در نهایت، دانش و مهارت های تخصصی مورد نیاز برای انجام 
کار وجود دارد که به عنوان "مهارت های فنی" نیز شناخته 

می شود.
دانش و مهارت های مورد نیاز برای یک شغل فروش بسته به 
شغل کمی متفاوت است، مانند مهارت های مذاکره و ارائه، اما 

برخی از مهارت ها معمولاً مورد نیاز هستند.
به عنوان مثال، در آینده، دانش و مهارت های مرتبط با فناوری 
و  اطلاعات  فناوری  با  برای مشاغل مرتبط  تنها  نه  اطلاعات 

کارکنان حوزه، بلکه برای مدیران نیز ضروری خواهد بود.
چگونه مهارت های مدیریتی را ارتقا دهیم در اینجا سه راه موثر 

برای بهبود مهارت های مدیریتی شما آورده شده است.
روش ۱: دیدگاه خود را بالا ببرید

مدیریتی«  »دیدگاه  پرورش  به  نسبت  بیایید  همه،  از  اول 
هوشیار باشیم.

یکی از وظایف یک مدیر، درک ماموریت تیم و تعیین اهداف 
است، اما برای درک دقیق و عمیق مأموریت خود، باید دیدگاهی 
بالاتر از موقعیت فعلی خود )= دیدگاهی نزدیک به یک مدیر( 

داشته باشند. ( برای دیدن کار.
عمومی  دانش  یادگیری  مدیریت،  دیدگاه  توسعه  منظور  به 
مدیریت، مانند ساختار شرکت به عنوان یک کل و آنچه در 

زنجیره ارزش شرکت اتفاق می افتد، موثر است.
از سوی دیگر، درک مدیریت با مطالعه شخصی مانند کتاب و 

یادگیری ویدیویی بسیار دشوار است.
روش 2: بهبود توانایی حل مسئله

من "آگاهی موقعیتی" را به عنوان مهارتی معرفی کردم که 
توانایی مدیریت را تشکیل می دهد.

برای درک دقیق موقعیت، باید در وهله اول مشخص شود که 
مشکل واقعی چیست، و اینکه آیا آنچه که زیردست روی آن 
کار می کند یا قرار است روی آن کار کند واقعاً کار مهمی است.

برای این منظور، "توانایی حل مسئله" کلید اصلی است و در 
این مقاله به تفصیل توضیح داده شده است، بنابراین لطفاً به 

آن مراجعه کنید.
روش 3: مهارت های ارتباطی خود را بهبود بخشید

همانطور که قبلا ذکر شد، ایجاد روابط خوب با زیردستان یکی 
از مهمترین عناصر در مدیریت است.

این مقاله به طور مفصل توضیح می دهد که چگونه مهارت 
های ارتباطی خود را بهبود بخشید.

امروزه افراد بیشتری از راه دور کار می کنند، اما لطفاً به این 
واقعیت توجه داشته باشید که مرتباً با زیردستان خود تماس 

می گیرید.
سایر  بلکه  زیردستان،  و  خود  بین  روابط  درک  همچنین 

کارمندان و زیردستان نیز مهم است.
به عنوان مثال، اگر بدانید با چه کسی رابطه خوبی دارید، و چه 
زمانی و با چه کسی دعوا خواهید کرد، می توانید به چیزهای 

مختلفی توجه کنید.
توانایی مدیریت یک مهارت ترکیبی است و متأسفانه نمی توان 

آن را یک شبه به دست آورد.
به هر حال، این چیزی است که از طریق انباشت روزانه جعل 

می شود.
اگر در پست مدیریت هستید، دوست دارم به این فکر کنید که 
چه نقاط ضعفی نسبت به سایر مدیران دارید و آن نقاط ضعف 

را یکی یکی برطرف کنید./ کیا علیزاده

خسارت اقتصادی 
دو بیماری خاموش در ایران

صفحه 2

میزبانی 
هندبال ایران از 
آسیایی ها بعد از 

1۷ سال
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جانشین فراجا: 
جنایت راسک بی پاسخ نمی ماند

جانشین فراجا در مراسم تشییع شهدای مقر انتظامی 
راسک گفت: تروریست ها بدانند این جنایت بی پاسخ 
نخواهد ماند و پاسخ سخت و شکننده ای به آنان خواهیم 
داد.سردار رضایی با اشاره به حضور پر رنگ شیعه و سنی 
در مراسم تشییع شهدای والامقام مقر انتظامی راسک، 
گفت: این حضور باشکوه مردم سیستان و بلوچستان در 
بدرقه شهدا، خود پاسخ کوبنده به کوردلان و معاندان 
شهید  تشییع ۱۱  مراسم  در  نیز  وحیدی  است.احمد 
ها  تروریست  کرد:  تاکید  راسک  تروریستی  حادثه 
خواستند با اختلاف انداختن بین شیعه و سنی جامعه را 
به آشوب بکشند اما جوانان ما با ایثار دوشادوش هم پای 
امنیت کشور ایستادند، تروریست های کوردل بدانند که 

تقاص سختی پس خواهند داد.

وزیر کشور گفت: تروریست ها به فرمان 
تروریست های جهانی اقدام به شهادت 
بدانند هرگز  و  جوانان عزیزمان کردند 
فرار  ما  رزمندگان  دست  از  نمی توانند 
تشییع  مراسم  در  وحیدی  کنند.احمد 
راسک  تروریستی  حادثه  ۱۱شهید 
خواستند  ها  تروریست  داشت:  اظهار 
انداختن بین شیعه و سنی  با اختلاف 
جامعه را به آشوب بکشند اما جوانان ما 

با ایثار دوشادوش هم پای امنیت کشور 
ایستادند، تروریست های کوردل بدانند 

که تقاص سختی پس خواهند داد.
مدافعان  و  پوشان  سبز  داد:  ادامه  وی 
امنیت ما با رشادت و از خودگذشتگی 
در مقابل تروریست های کوردل و قسم 
کیان  از  و  ایستادند  ایران  ملت  خورده  
وطن دفاع کردند. دشمنان بدانند تقاص 

این جنایت را پس خواهند داد.

دیگر  ها  تروریست  افزود:  کشور  وزیر 
آرامش نخواهند داشت. این تروریست ها 
به فرمان تروریست های جهانی اقدام به 
شهادت جوانان عزیزمان کردند و بدانند 
هرگز نمی توانند از دست رزمندگان ما 
شعیه  کرد:  تصریح  کنند.وحیدی  فرار 
و سنی یکپارچه در دفاع  از آرمان های 
دشمنان  و  هستند  هم  با  انقلاب 
رخنه  پولادین  سد  این  در  نمی توانند 

کنند.وی با بیان اینکه این جوانان عزیز 
به دست شقی ترین افراد روی زمین به 
شهادت رسیدند، گفت: شهادت این ۱۱ 
شهید را به همه ملت ایران تسلیت و 
کرد:  تصریح  می گویم.وحیدی  تبریک 
تروریست ها بدانند که آزموده را آزمودن 
 خطاست؛ فراجا شهدای زیادی را در راه 
ایران اسلامی تقدیم کرده  و برای دفاع از 
ایران همچنان شهید تقدیم خواهد کرد.

وحیدی: 

تروریست ها دیگر آرامش نخواهند داشت

همتی: 
کشورهای منطقه مواضع خود را مقابل 

رژیم صهیونیستی اعلام کنند
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه بخشی از مقابله با جنایات 
رژیم صهیونیستی به کشورهای منطقه برمی گردد، گفت: 
باید کشورهای منطقه با اتخاذ دیپلماسی فعال تر مواضع 
خود را قاطعانه در مقابل رژیم صهیونیستی اعلام کنند.

حسن همتی درباره راهکار ایران برای حل بحران غزه 
گفت: اولین راهکار این است که رژیم صهیونستی آدم 
دنبال  صهیونستی  رژیم  نیست؛  هم  آدم بشو  که  شود 
آنها  بود.  قلمرو خود  برای گسترش  نابودی مردم غزه 
با صحبت با برخی کشورها به دنبال طرحی برای کوچ 
کردن مردم غزه از سرزمین خود بودند که این نقشه 
با عملیات طوفان الاقصی شکست خورد.وی ادامه داد: 
شدت خسارات و ضربات وارد شده به رژیم صهیونستی 
آن چیزی  از  بیشتر  بسیار  الاقصی  طوفان  عملیات  با 
است که تصور می کردند به همین دلیل آن ها به دنبال 
جبران خسارات خود و کاهش فشار حملات سنگین 
هستند.همتی در ادامه بیان کرد: موضوع دیگر دیدگاه 
مجامع جهانی نسبت به عملیات طوفان الاقصی است؛ 
اینکه  رژیم صهیونستی به ظاهر قوی و دارای حمایت 
کشورهای مختلف به خصوص آمریکا نتوانسته با گروه 
های مقاومت و حماس مقابله کند علاوه بر آن رژیم 
صهیونستی با تعداد زیاد اسرا و  فشار افکار عمومی برای 
آزادی اسرا روبرو است لذا با افزایش فشار به دنبال آزادی 
اسرا و جبران شکست خود است.این عضو کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس اضافه کرد: در این 
شرایط، بخشی از مقابله با جنایات رژیم صهیونستی به 
کشورهای منطقه بر می گردد و نمی توان صرفا با بیانیه 
و توصیه و سفارش کاری کرد. باید کشورهای منطقه 
با اتخاذ دیپلماسی فعال تری موضع خود را قاطعانه در 
راستا  در همین  کنند؛  اعلام  رژیم صهیونستی  مقابل 
جمهوری اسلامی ایران نیز قاطعانه بر مواضع و سیاست 

های خود ایستاده است.

پارلمانی  نیایش:معاون  مجتبی  سید 
رییس جمهور با اشاره به نقش مسکن 
در رشد تولید و کاهش نرخ تورم، عنایت 
در  کمبود  جبران  برای  مردمی  دولت 
قرار داد و  تاکید  را مورد  حوزه مسکن 
اهتمام بانک مسکن و شرکت های تابعه 
نوین،  فناوری های  از  استفاده  در  را  آن 
دانشگاهی  مراکز  از ظرفیت  بهره گیری 
جذب  بنیان،  دانش  های  شرکت  و 
سرمایه گذاری داخلی و خارجی، طراحی 
دقیق با توجه به معماری ایرانی- اسلامی 
و همکاری با وزارتخانه های مربوطه را 
ساخت  و  مسکن  بازار  ساماندهی  برای 
مسکن با هزینه کمتر و کیفیت بهتر را 
خطاب به رئیس و اعضای هیات مدیره 
بانک مسکن و مدیران وابسته یادآوری 
همایش  در  حسینی  کرد.سیدمحمد 
نقش بانک مسکن در طرح ملی مسکن 
و در جمع رئیس، اعضای هیات مدیره 

بانک مسکن و شرکت  ارشد  و مدیران 
حضرت  شهادت  تسلیت  با  تابعه  های 
تلاش  از  تشکر  با  و  )س(  زهرا  فاطمه 
ها و خدمات بانک مسکن، گفت: بانک 
رسالت  انجام  در  مسکن   تخصصی 
دارد  مسکن  حوزه  در  که  سنگینی 
مالی  تامین  و  پیشگام حمایت  تاکنون 
بوده  کشور  سراسر  در  مسکن  ساخت 
عالی  شورای  مصوبه  اساس  بر  و  است 
مسکن و ابلاغ رئیس جمهور لازم است 
که با افزایش سرمایه این بانک، حمایت ها 

مضاعف و مداوم گردد.
به توجه  اشاره  با  معاون رئیس جمهور 
خبرگان قانون اساسی به موضوع مسکن 
به عنوان نیاز ضروری مردم به ویژه اقشار 
فصل  در  داشت:  اظهار  برخوردار،  کم 
ملت  حقوق  به  که  اساسی  قانون  سوم 
وظیفه  به  اصل 3۱  در  دارد  اختصاص 
دولت نسبت به داشتن مسکن متناسب 

با نیاز که حق  هر فرد و خانواده ایرانی 
است، تاکید و بر رعایت اولویت نیازمندان 
به خصوص روستائیان و کارگران اشاره 
شده است. همچنین در اصل ۱۰ قانون 
آسان  به  خانواده،  مورد  در  اساسی 
که  شده  تاکید  خانواده  تشکیل  کردن 
تسهیل  در  مسکن   تأمین  بدون شک 
تشکیل خانواده نقش مهمی دارد.معاون 
پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به ابلاغ 
قانون جهش تولید مسکن در آغاز دولت 
سیزدهم در شهریور ۱۴۰۰ اظهار داشت: 
رئیس جمهور بلافاصله این قانون را ابلاغ 
و بر اجرای آن تاکید کرد. دولت مردمی 
نیز با جدیت پیگیر اجرای قانون است و 
امروز همه دستگاه ها باید برای تحقق 
این قانون دست به دست داده و همکاری 
پروژه  تکمیل  افزود:  کنند.حسینی 
مسکن در قرچک پس از بازدید و دستور 
بانک مسکن در  با همت  رئیس جمهور 

کمترین زمان نشانگر این است که اگر 
عزم و اراده و جدیت و پشتکار باشد می 
شروع  قبل  سال  که ۲۰  پروژه ای  توان 
شده را به نتیجه رساند و بالغ بر ۱۱۰۰ 
واحد مسکونی را در اختیار مردم قرار داد.

معاون رئیس جمهور با بیان اینکه دولت 
گام های قابل توجهی برای ساخت انبوه 
مسکن برداشته شده است، اظهار داشت: 
یک  ساخت  نیاز  مورد  زمین  تاکنون 
میلیون و ۹۰۰ هزار واحد مسکونی مهیا 
شده و این در حالی است که به گفته 
ابتدا برخی  زنده یاد رستم قاسمی، در 
دستگاهها برای واگذاری اراضی خود با 
هدف ساخت مسکن مقاومت می کردند 
ولی با پیگیری و جدیت رئیس جمهور، 
اقدامات خوبی در این راستا انجام شده 
و این مسیر با همکاری وزارتخانه ها و 
نهادهای انقلابی و نظامی با قوت ادامه 

دارد.

معاون پارلمانی رئیس جمهور:

بانک مسکن تامین کننده بیشترین تسهیلات در حوزه مسکن بوده است

عضو کمیسیون برنامه و بودجه:
تحقق درآمدهای مالیاتی از محل 

مودیان جدید
مائده فرخی: عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس با بیان اینکه افزایش درآمدهای مالیاتی از محل 
جلوگیری از فرار مالیاتی قابل تحقق است، گفت: مالیات 
حقوق بگیران افزایش نمی یابد.جعفر قادری با اشاره به 
درآمدی  منابع  و   ۱۴۰3 سال  بودجه  لایحه  جزئیات 
در نظر گرفته شده در این لایحه تصریح کرد: تأمین 
۲۵۰ همت اعتبارات از محل فروش اوراق، یکی از منابع 
آینده  بودجه سال  برای  نظر گرفته شده  درآمدی در 
است که نسبت به سال گذشته ۷.۹ درصد افزایش یافته 
است.عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس 
اظهار داشت: افزایش منابع درآمدی از محل واگذاری 
دارایی های مالی )فروش اوراق( در لایحه بودجه ۱۴۰3 
در راستای استفاده از این منابع برای امور جاری کشور 
نیست و دولت مقرر کرده است که این اعتبارات برای 
پرداخت اصل و سود اوراق فروخته شده در سال های 
قبل هزینه شود.وی از دیگر منابع درآمدی لایحه بودجه 
را درآمدهای نفتی دانست و عنوان کرد: از دیگر منابع 
درآمدی لایحه بودجه ۱۴۰3 درآمدهای نفتی است که 
از یک سو به دلیل فشارهای بین المللی امکان اتکا به 
این درآمدها و افزایش آن وجود ندارد و از سوی دیگر 
نگاه ما به درآمدهای نفتی باید یک نگاه سرمایه ای باشد 
نه برای تأمین هزینه های اجرایی کشور.قادری با اشاره 
به افزایش درآمدهای مالیاتی درلایحه بودجه تاکید کرد: 
تجربه سال های قبل در افزایش درآمدهای مالیاتی نشان 
می دهد که با توجه به جلوگیری از فرار مالیاتی و افزایش 
درآمدها در این حوزه امکان تحقق درآمدهای پیش بینی 
شده در این بخش وجود دارد.عضو کمیسیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس با بیان اینکه هزینه مربوط 
تأمین  از محل اخذ مالیات  باید  امور جاری کشور  به 
شود، متذکر شد: نباید با واگذاری دارایی های سرمایه 
ای همچون فروش نفت هزینه های امور جاری کشور را 
تامین کنیم.وی با تاکید بر اینکه افزایش درآمد مالیاتی 
برای جلوگیری از فرار مالیاتی است، افزود: افزایش ۵۰ 
درصدی درآمدهای مالیاتی در لایحه بودجه ۱۴۰3 به 
معنای تحمیل فشار و افزایش مالیات از حقوق بگیران 
نیست بلکه از طریق جلوگیری از فرارهای مالیاتی این 
در  کرد:  خاطرنشان  می شود.قادری  محقق  درآمدها 
بودجه ۱۴۰3 سقف معافیت مالیاتی برای حقوق بگیران 
از ۱۰ میلیون تومان به ۱۲ میلیون تومان رسیده است 
و دولت افزایش درآمدهای مالیاتی از محل جلوگیری از 
فرار مالیاتی و معافیت مالیاتی حقوق بگیران را با هم در 

بودجه دیده است.

معاون علمی وفناوری رئیس جمهور با اشاره 
به اهمیت شرکت های چندملیتی، از تاسیس 
تعدادی شرکت چند ملیتی دانش بنیان در 

سال جاری خبر داد.
علمی  معاون  فیروزآبادی  دهقانی  الله  روح 
تشکیل  درباره  رئیس جمهور،  وفنآوری 
در  ملیتی  چند  بنیان  دانش  شرکت های 
کشور، گفت:  برای ما موضوعی مهم است که 
بتوانیم شرکت های چندملیتی داشته باشیم و 
این برنامه را به شکلی خاص برای چند کشور 

که به آنها سفر داشتیم، شروع کردیم. 
شرکت  تاسیس  برای  اندونزی  با  همکاری 

دانش بنیان
کشور  با  ایران  شراکت  به  اشاره  با  وی 
اندونزی برای ایجاد شرکت های دانش بنیان 
چندملیتی افزود: اندونزی یکی از کشورهایی 
تاسیس  پی گیر  جدی  طور  به  که  است 
شرکت دانش بنیان چندملیتی با همکاری 
این  در  اندونزی  از  ایران  البته  هستیم  آنها 

مسیر جلوتر است.

معاون رئیس جمهور با اشاره به پیگیری های 
صورت گرفته در مورد تاسیس شرکت های 
دانش بنیان چندملیتی یادآور شد: در این باره 
با وزیر امور خارجه اندونزی صحبت کردیم و 
گفتیم همه کارها را انجام داده ایم و منتظر 
اقدام شما هستیم. البته ایران از نظر سرعت 
عملیات از اندونزی جلوتر است ولی اگر بنا 
باشد کاری به شکل بین المللی انجام شود 
به هماهنگی های دولتی در سایر کشورها نیاز 
برنامه های  گفت:  فیروزآبادی  دارد.دهقانی 
و  هفتگی  صورت  به  خصوص  این  در  لازم 
دوهفتگی در حال پی گیری است و پیش بینی 
می کنیم تا آخر سال چند شرکت دانش بنیان 

تشکیل شود.
کدام کشورها می توانند در ایران شرکت چند 

ملیتی داشته باشند؟
معاون رئیس جمهور در پاسخ به این سوال 
به  مختص  چندملیتی  شرکت های  این  که 
تصریح  خیر،  یا  آسیاست  شرق  کشورهای 
جمهور  رئیس  که  کشورهایی  همه  کرد: 

به آنها سفر دارند کشورهای هدف ما برای 
از  هستند.  ها  شرکت  از  نوع  این  تاسیس 
طرفی کشورهایی که در پیمان های با اهمیت 
مثل شانگهای و بریکس حضور دارند نیز مد 

نظر ایران هستند.
وی افزود: اگر بتوانیم در عمر باقی مانده دولت 
سیزدهم در ده کشور اقداماتی در این راستا 
انجام دهیم و آن را به نتیجه نهائی برسانیم 
اتفاق بزرگی رقم زده ایم. پیش بینی من این 
است که تا آخر سال دو تا سه شرکت دانش 

بنیان چندملیتی تاسیس شود.
تاسیس  مورد  در  این  از  پیش  آبادی  فیروز 
شرکت های دانش بنیان چند ملیتی گفته 
ما  برای  ملیتی  چند  های  شرکت  که  بود 
بحثی جدی است و معتقدیم این شرکت ها 
می توانند برای ما مقاومت ایجاد کنند، زیرا به 
شرکت های چند ملیتی نمی توانند به راحتی 

فشار وارد کنند.
شرکت چندملیتی چیست؟

در  که  است  شرکتی  چندملیتی،  شرکت 

عرصه  ولی  واقع شده  )اقامتگاه(  مکان  یک 
)محل  مقر  کشور  بر  علاوه  آن،  فعالیت 
ثبت(، در یک یا چند کشور دیگر نیز است.

خود  فعالیت  گسترش  برای  شرکت ها  این 
کشورهای  امکانات  از  استفاده  و  جهان  در 
فرعی  شرکت  یک  تأسیس  به  اقدام  دیگر، 
می کنند که بخش اعظم سهام آن متعلق 
به شرکت اصلی است. بنابر این تعریف، در 
شرکت چندملیتی، شرکت های فرعی طبق 
قانون داخلی کشوری هستند که در آن ثبت 
از  صادره  دستورالعمل های  از  اما  می شوند؛ 
شرکت اصلی )مادر( پیروی می کنند.معاون 
رئیس  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی، 
جمهور در پاسخ به این سوال این که صرفا 
شرکت  شده  تحریم  کشورهای  همکاریِ  با 
های چند ملیتی تاسیس خواهند شد یا خیر، 
تصریح کرد: این همکاری صرفا با کشورهای 
تحریم شده نیست؛ هر کشوری که علاقه مند 
می  باشد  اسلامی  با جمهوری  همکاری  به 

تواند شریک تجاری ما قرار بگیرد.

معاون علمی رئیس جمهور: 

تعدادی شرکت دانش بنیان چند ملیتی تا آخر سال تاسیس می شود

اختصاص یک درصد بودجه 
دستگاه ها برای امور »زنان و خانواده« 

از بودجه 1403 حذف شد؟

رییس  خانواده  و  زنان  امور  معاون  اظهارات  بر  بنا 
جمهوری، تکلیفی که دستگاه ها برای اختصاص یک 
درصد از بودجه خود به امور زنان و خانواده داشتند 
در قانون بودجه ۱۴۰3 حذف نشده بلکه با دو مورد 
به  پاسخ  در  خزعلی  است.انسیه  شده  ادغام  دیگر 
بودجه  درصد  یک  اختصاص  حذف  درباره  سوالی 
بودجه  در  خانواده«  و  »زنان  امور  برای  دستگاه ها 
۱۴۰3، اظهار کرد: این بودجه حذف نشده است. ما 
در سال ۱۴۰۲ برای اولین بار اختصاص یک درصد 
از بودجه دستگاه ها به امور زنان و خانواده را در قانون 
بودجه آوردیم که حرکت بسیار خوبی بود که دولت 
بودجه  دولت چند  امسال  داد:  ادامه  داد.وی  انجام 
یعنی  است؛  کرده  ادغام  هم  با  را  درصدی«  »یک 
بودجه یک درصدی برای امور ایثارگران، بودجه یک 
درصدی برای امور بانوان و بودجه یک درصدی برای 
امور فرهنگی دستگاه ها را با هم ادغام کرده است. 
البته رئیس جمهوری و معاون اول رئیس جمهوری 
معتقد هستند که این بودجه باید به صورت مجزا 
دیده شود؛ امیدواریم که اصلاح شود.معاون امور زنان 
و خانواده ریئس جمهوری در بخش دیگر سخنان 
توضیح  جوانی جمعیت،  قانون  اجرای  درباره  خود 
داد: با توجه به اینکه مسئله جمعیت مربوط به ستاد 
ملی جمعیت است، اجرا یا عدم اجرای این قانون را 
باید به صورت دقیق از ستاد جمعیت پرسید چراکه 
این ستاد به صورت دقیق در این زمینه رصد داشته 
است اما ما نیز بر اساس ارتباط خود با سازمان های 
مختلف، از آنها می خواهیم که درصد اجرایی شدن 
قانون جوانی جمعیت را به ما گزارش دهند.خزعلی 
تصریح کرد: بر اساس گزارشات سازمان ها می توان 
گفت که دورکاری زنان دارای فرزند زیر ۲ سال در 
تعدادی از سازمان ها اجرا می شود اما مرخصی زایمان 
بعضا به خوبی اجرا نمی شود. البته از بانوان خواستیم 
اجرا نشدن مرخصی ۹ ماه زایمان و یا عدم پرداخت 
افزود: آنطور که  به ما گزارش دهند.وی  را  غرامت 
دلمان می خواهد و مطلوب قانون جوانی جمعیت 
است این امر اجرا نشده اما رو به پیشرفت است. در 
این یکی دو سال اخیر بسیار بیشتر از سالهای قبل 

در حال اجراست.

فرمانده قرارگاه مهارت آموزی کارکنان وظیفه 
مطرح کرد

۵00 هزار سرباز آموزش های امدادی 
هلال احمر را فراگرفتند

فرمانده قرارگاه مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای 
مسلح در مراسم امضای تفاهم نامه با هلال احمر گفت: 
از زمان تشکیل قرارگاه، حدود ۵۰۰ هزار سرباز وظیفه، 
آموزش های خودامدادی هلال احمر را فراگرفته اند.سردار 
محمدجواد زاده کمند فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت 
آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح در مراسم امضای 
تفاهم نامه میان جمعیت هلال احمر و قرارگاه مرکزی 
مهارت آموزی نیروهای مسلح که صبح امروز ۲۵ آذر ماه 
در ساختمان صلح برگزار شد اظهار کرد: از زمان تشکیل 
قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای 
مسلح، جمعیت هلال احمر کمک خوبی کرده و نزدیک 
به ۵۰۰ هزار سرباز وظیفه در چند سال گذشته دوره های 
مهارتی را از سوی هلال احمر طی کرده اند.وی با بیان 
برای  رهبری  معظم  مقام  از  متعددی  تدابیر  ما  اینکه 
توانمند سازی سربازان داریم افزود: باید از مدت زمان 
خدمت سربازی برای جوانان استفاده بهینه کرد و تلاش 
شود.فرمانده  محقق  سربازان  توانمندی  موضوع  شود 
قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای 
مسلح گفت: با ارتقاء توانمندی سربازان، زمینه ای برای 
مهارت  یک  ما  می شود.  ایجاد  جوانان  پذیری  اشتغال 
تخصصی و ۵ مهارت عمومی نظیر امداد و نجات، سبک 
زندگی و… برای سربازان داریم و قصد داریم سربازان ۵ 
مهارت عمومی و یک مهارت تخصصی را کسب کنند.وی 
ادامه داد: مهارت های خود امدادی برای زندگی جوانان 
بسیار ارزشمند است که امروز به سربازان وظیفه آموزش 
داده می شود، سال ۹۷ اولین تفاهم نامه میان جمعیت 
هلال احمر و قرارگاه منعقد شد و امروز قرار است برای 
باری دیگر این تفاهم نامه به امضا برسد.سردار زاده کمند 
بیان کرد: امروز علاوه بر مهارت های عمومی این آمادگی 
را داریم که در حوزه آموزش های تخصصی نیز دامنه 
همکاری را با جمعیت هلال احمر توسعه دهیم.وی با 
بیان اینکه جمعیت هلال احمر توفیقات زیادی در داخل 
و خارج از کشور کسب کرده که جای تقدیر دارد افزود: 
امیدواریم با امضای این تفاهم نامه زمینه همکاری بیش 
از بیش فراهم شود و گزارشی با عملکرد بالا را ارائه دهیم.

فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه 
نیروهای مسلح گفت: ما روی کیفیت دوره های مهارت 
آموزی بیش از بیش تاکید داریم که باید مورد توجه قرار 
گیرد.کمند زاده گفت:  هلال احمر در قرارگاه مهارت 
آموزی برای توانمند سازی کارکنان وظیفه  موفق عمل 
کرده و تکلیف مدارانه در حوزه توانمند سازی سربازان 

ورود کرده است.

پایه های  گذشته  سال  دو  در  گفت:  صالحی  میری:  فاطمه  سیده 
مالیاتی افزایش پیدا کرد و مودیانی که تاکنون فرار مالیاتی داشتند، 
شناسایی شدند.مسلم صالحی، عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
شورای اسلامی درباره میزان وابستگی بودجه به درآمد های نفتی 
گفت: بحث کاهش وابستگی به نفت و درآمد های نفتی دهه هاست 
که در کشور مطرح است، اما خیلی اراده جدی برای بحث کاهش 
وابستگی به نفت در این سال ها نداشتیم که این امر به دلایل مختلفی 
بستگی دارد که ممکن است مهمترین دلیل آن نبود زیرساخت 
لازم باشد.نماینده مردم اقلید در مجلس اظهار کرد: در چند سال 
اخیر بحث کاهش وابستگی به نفت به شکل جدی مطرح شده و 

جایگزینی درآمد های دیگر به جای نفت در سیاستگذاری ها لحاظ 
شده است.وی افزود: در بین درآمد های مختلف بحث درآمد های 
برای   ... و  معدن  صنعت،  کشاورزی،  حوزه  درآمد های  مالیاتی، 
جلوگیری از وابستگی به درآمد های نفتی مطرح شده است که در 
این بین کشور های پیشرفته دنیا وابستگی بیشتری به درآمد های 
مالیاتی دارند.صالحی بیان کرد: برای کاهش وابستگی بودجه به نفت 
و جلوگیری از کسری تراز عملیاتی باید به درآمد هایی متصل شویم 
که کمترین میزان وابستگی به نفت را داشته باشند.عضو کمیسیون 
از  برای جلوگیری  راهکار ها  از  یکی  اظهار کرد:  اقتصادی مجلس 
وابستگی به درآمد های نفتی در بودجه افزایش درآمد های مالیاتی 

دولت است که جزو منابع پایدار محسوب می شوند و با اتکا به این 
باشیم. تراز عملیاتی  و  بودجه  نگران کسری  نباید  دیگر  درآمد ها 

وی افزود: در همین راستا مجلس قوانین خوبی را مصوب کرده تا 
درآمد های مالیاتی را افزایش دهد مثل قانون مالیات بر خانه های 
خالی، ویلا های لوکس و ماشین های لوکس که مصوب شده تا به 
این وسیله بر درآمد های مالیاتی دولت افزوده شود و به این وسیله 
پایه های مالیاتی افزایش پیدا کند.عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
گفت: در دو سال گذشته پایه های مالیاتی افزایش پیدا کرد و به این 
وسیله بر مالیات مشاغل مختلفِ شناسایی شده در کشور افزوده 
نشد بلکه مودیانی که تاکنون فرار مالیاتی داشتند، شناسایی شدند.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد؛

محوریت مبارزه با فرار مالیاتی و افزایش پایه مالیاتی جدید در تحقق بودجه بدون نفت
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های  بیماری  شیوع   ، امروزه  سلامت:  گروه 
های  بیماری  از  تر  خطرناک  خیلی  غیرواگیر 
واگیردار است؛ و در این بین، دیابت و پرفشاری 
های  بیماری  سایر  افزایش  ساز  زمینه  خون، 

غیرواگیر و هزینه بر هستند.
 برای اینکه به اهمیت دو بیماری خاموش و در 
عین حال کشنده و هزینه بر پی ببریم؛ بهتر است 
به آمارهای رسمی وزارت بهداشت رجوع کنیم.

بار  از  درصد   ۸۳ می دهد،  نشان  بررسی ها 
اثر  بر  آن،  از  ناشی  میر  و  مرگ  و  بیماری ها 
و  خون  پرفشاری  مانند  غیرواگیر  بیماری های 
دیابت است. همچنین، ۳۲ درصد از افراد بالای 
۱۸ سال در کشور فشارخون دارند و این در حالی 
است که ۶۰ درصد آنها از فشارخون خود بی 

خبرند.
بر اساس همین آمارها، ۱۴ درصد از افراد جامعه 
مبتلا به دیابت هستند و ۵۰ درصد آنها نمی دانند 
که دیابت دارند و سالانه ۳۰ هزار مرگ به علت 

دیابت در کشور اتفاق می افتد.
بنابر آمارهای رسمی وزارت بهداشت، هر سال 
۳۰۰ هزار نفر در کشور به دلیل بیماری های قلبی 

و عروقی جان خود را از دست می دهند.
سازمان بیمه سلامت ایران اعلام کرد: متفورمین 
نسخه  سامانه  در  دارو  پرمصرف ترین  عنوان  به 
بر  است.  شده  ثبت  سلامت  بیمه  الکترونیک 
همین اساس، در ۶ ماهه اول سال ۱۴۰۲، تعداد 
قرص   ۸۵۰ و  هزار   ۵۰۵ و  میلیون   ۱۱۹

متفورمین تجویز شده است.
امیرحسین حبیبیان معاون مرکز آمار و فناوری 

گفت:  ایران  سلامت  بیمه  سازمان  اطلاعات 
بیشترین داروهای تجویزی و مصرفی در کشور، 
زمانی  بازه  در  افزود:  است.وی  دیابت  داروهای 
پر  انسولین  شهریور ۱۴۰۲،  نیمه  تا  فروردین 
هزینه ترین داروی تجویزی بوده که بالغ بر ۳۸۰ 
میلیارد تومان هزینه داشته است.در همین حال، 
بیمه  سازمان  پیشگیری  معاون  عابدی  فرشید 
از جمعیت  اینکه ۱۴ درصد  اعلام  با  سلامت، 
بالای ۳۰ سال کشور دیابت دارند، گفت: طبق 
آمار بالاترین هزینه دارویی سازمان بیمه سلامت 
در سال جاری متعلق به ۲ قلم انسولین به میزان 
یک هزار میلیارد تومان بوده که نشانه هزینه های 
است.  دیابتی  بیماران  داروهای  افزایش  به  رو 
همچنین در سال گذشته حدود ۲ همت برای 
است. شده  پرداخت  هزینه  انسولین ها  همه 

کوروش اعتماد رئیس مرکز مدیریت بیماری های 
اساس  بر  گفت:  بهداشت  وزارت  غیرواگیر 

مطالعه ای که ۵ سال قبل انجام شده فقط بار 
اقتصادی دیابت ۱۳۰ هزار میلیارد ریال در یک 
سال است، البته این اعداد و ارقام برای ۵ سال 
بیماری  کنترل  هزینه های  قطعاً  و  است  قبل 
دیابت در ۵ سال گذشته به مراتب کمتر از امروز 
بوده است.وی افزود: اگر بخواهیم با توجه به نرخ 
تورم در نظر بگیریم، قطعاً عدد ۱۳ هزار میلیارد 
تومان حداقل ۴ تا ۵ برابر شده و می توان برآورد 
کرد به عدد بالای ۶۰ هزار میلیارد تومان در سال 
رسیده است. البته تعداد بیماران مبتلا به دیابت 
در کشور طی ۵ سال اخیر افزایش پیدا کرده و 
در نتیجه، می توان با قطعیت عنوان داشت که 
عدد ۱۳ هزار میلیارد وزارت بهداشت، حالا به مرز 
۶۰ هزار میلیارد تومان رسیده است.اعتماد ادامه 
داد: در همین حال هزینه های پرفشاری خون نیز 
اگر بخواهد محاسبه شود به یک عدد نجومی از 
دیابت  و  بالا  فشارخون  بیماری  دو  خسارت 

می رسیم. این در حالی است که حوزه سلامت 
اعتبارات  و  مالی  با کمبود منابع  کشور همواره 
و  برنامه ها  از  خیلی  شده  باعث  و  بوده  مواجه 
بماند،  زمین  بر  حوزه سلامت،  مهم  طرح های 
بنابراین اگر وزارت بهداشت موفق شود این دو 
کند،  کنترل  را  خطرناک  اما  خاموش  بیماری 
می توان امیدوار بود که نظام سلامت کشور در 
اعلام  اساس  می کند.بر  حرکت  درستی  مسیر 
غیرواگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
وزارت بهداشت، در بازه زمانی ۱۴۰۱ تا ۱۴۰۹ 
قابل اجتناب می توانیم  تقریباً ۲۰۰ هزار مرگ 
داشته باشیم برای دیابت و پرفشاری خون، هر 
کدام ۲۰۰ هزار تا یعنی به طور مثال اگر قندخون 
را کنترل کنیم تقریباً می توانیم ۲۰۰ هزار مرگ 
ناشی از قندخون بالا که تقریباً حدود ۵۰ درصد 
آن مربوط به دیابت است و ۵۰ درصد دیگر را 
قندخون  کنترل  با  صرفاً  یعنی  کنیم  کنترل 
می توانیم از ۲۰۰ هزار مرگ در عرض ۸ سال 
وزارت  اگر  می رسد،  نظر  کنیم.به  جلوگیری 
را  خاموش  بیماری  دو  همین  بتواند  بهداشت 
کنترل کند؛ علاوه بر اینکه در هزینه های نظام 
موجبات  است،  کرده  جویی  صرفه  سلامت 
از  ناشی  زودرس  مرگ  هزاران  از  پیشگیری 
فراهم خواهد ساخت.  را  غیرواگیر  بیماری های 
بنابراین، شناسایی بیماران دیابتی و پیش دیابتی 
و افرادی که دچار پرفشاری خون هستند؛ در 
مرحله اول و سپس، کنترل بیماری این افراد، 
کند./ درمان  اقتصاد  به  بزرگی  کمک  می تواند 

حبیب احسنی پور

و  مطالعات  مرکز  رییس  شجاعی:  رحمان 
برنامه ریزی شهر تهران از ارسال ۵۰ هزار اثر 
پژوهشی در پانزده دوره جشنواره بین المللی 
پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری خبر داد.

خبری  نشست  در  آتانی  رفیعی  عطالله 
و  پژوهش  المللی  بین  جشنواره  پانزدهمین 
جشنواره  دهمین  و  تهران  شهر  در  نوآوری 
و  شهری  مدیریت  در  آموزش  و  پژوهش 
برگزاری  دوره  در طول ۱۵  روستایی گفت: 
جشنواره پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری 
به دبیرخانه جشنواره  پژوهشی  اثر  ۵۰ هزار 
ارسال شده است. وی افزود: این جشنواره به 

صورت سالانه از سال ۱۳۸۶ تا کنون در حال 
برگزاری است.

شهر  ریزی  برنامه  و  مطالعات  مرکز  رییس 
تهران ادامه داد: یکی از اهداف برگزاری این 
و بخش  علمی  بین جامعه  ارتباط  جشنواره 
اجرایی است تا هم بخش علمی مفیدتر و هم 
بخش اجرایی کارآمدتر عمل کند. بسترسازی 
برای این تعامل بهترین دستاورد این جشنواره 
است.وی بیان کرد: هدف دیگر ایجاد گفتمان 
سازی در حوزه مدیریت شهری است تا جامعه 

علمی و اجرایی تعامل داشته باشد.
آتانی هدف سوم برگزاری جشنواره را شناسایی 

استعدادها در حوزه مدیریت شهری دانست و 
شناسایی  باعث  رویکرد  این  شد:  یادآور 
نخبگانی  شبکه  ایجاد  و  جوان  پژوهشگران 
سرمایه  از  هم  تا  می شود  شهری  مدیریت 
انسانی و هم نیروی فکری این افراد استفاده 
برگزاری  دیگر  هدف  اینکه  بیان  با  شود.وی 
جشنواره ایجاد تضارب آرا است، تاکید کرد: این 
زمینه  در  گفتمان  تا  می شود  باعث  هدف 

مدیریت شهری انجام شود.
شهر  ریزی  برنامه  و  مطالعات  مرکز  رییس 
تهران تولید علمی و نوآوری در حوزه مدیریت 
جشنواره  برگزاری  هدف  آخرین  را  شهری 

پژوهش و نوآوری در مدیریت شهری دانست 
و گفت: این جشنواره با مشارکت شهرداری 
دهیاری های  و  شهرداری ها  سازمان  تهران، 
کشور، شورای عالی استان ها، شورای شهر و 
اجرا  کشور  کلان شهرهای  مجمع  دبیرخانه 
می شود.وی افزود: به رغم اینکه در ایام کرونا 
این جشنواره به صورت غیر حضوری برگزار 
می شد، اما اکنون در نظر داریم تا این مراسم با 
داد:  ادامه  آتانی  رفیعی  شود.  برگزار  شکوه 
در  نوآوری  و  پژوهش  جشنواره  پانزدهمین 
مدیریت شهری در محورهای گوناگونی برگزار 

می شود.

آتانی در گفتگو با پیشرو خبر داد:

راهیابی ۵0 هزار اثر به جشنواره بین المللی پژوهش در مدیریت شهری

خسارت اقتصادی دو بیماری خاموش در ایران سرهنگ کشیر خبر داد؛
ابطال ۷۵00 برگ معاینه فنی در تهران

معاون آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور تهران بزرگ از 
ابطال ۷۵۰۰ برگ معاینه فنی در تهران خبر داد.سرهنگ 
فیروز کشیر گفت: برخورد با ناهنجاری های اجتماعی و برخورد 
با انواع تخلفاتی که وجود دارد جز وظیفه ذاتی پلیس است که 
در این راستا پلیس راهور تهران بزرگ، اقدامات خود را بر 
اساس قوانین به مرحله اجرا در می آورد.وی افزود: در نیمه دوم 
سال وارونگی هوا را شاهد هستیم که همین آلودگی هوا باعث 
به خطر افتادن جان شهروندان شده و نیاز است خودروهایی 
که دارای نقص فنی هستند و حتی معاینه فنی هم دارند 
نسبت به رفع عیب و نقص خودروی خود اقدام کنند.معاون 
بیان  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  ترافیک  فرهنگ  و  آموزش 
داشت: از نیمه دوم سال یعنی از ابتدای مهرماه حدود ۷۵۰۰ 
فقره معاینه فنی خودروهایی که دودزا بوده و باعث آلودگی هوا 
می شدند ابطال شده است.سرهنگ کشیر افزود: این خودروها 
معاینه فنی داشتند ولی دودزا بوده و دارای نقص فنی بودند و 
با ترددهای خود آلودگی هوا را در پی داشتند.وی گفت: از 
رانندگان تقاضا داریم قبل از اینکه پلیس بخواهد از تردد آنها 
جلوگیری کرده و اعمال قانون کند و یا اینکه هرگونه اقدامی از 
سوی پلیس در خصوص تردد و ابطال معاینه فنی آنها صورت 

پذیرد نسبت به رفع نقص و عیب خودروی خود اقدام کنند.

چرا هنوز شیر به دست برخی 
دانش آموزان نرسیده است؟

معاون وزارت آموزش و پرورش با اشاره به دلایل توزیع 
نشدن شیر در برخی مدارس ابتدایی گفت: توزیع شیر از 
استان های خراسان جنوبی، خراسان شمالی، سیستان و 
و گلستان شروع شد.توزیع شیر در  بلوچستان، کرمان 
مدارس ابتدایی خبری بود که امسال از سوی مسئولان 
وزارت آموزش و پرورش اطلاع رسانی شد البته تا امروز در 
از  استان های دیگر کشور، خبری  برخی  و  تهران  شهر 
تاریخ  در  نبود.اگرچه  ابتدایی  مدارس  در  شیر  توزیع 
یکشنبه ۱۹ آذر ۱۴۰۲ مسئولان آموزش و پرورش در 
شهر تهران، مراسم نمادین توزیع شیر در مدارس را آغاز 
کردند و اعلام شد که دانش  آموزان دبستانی در شهر تهران 
روزهای یکشنبه و چهارشنبه شیر دریافت خواهند کرد، 
اما در هفته گذشته این اتفاق در مدارس ابتدایی شهر 
تهران رخ نداد.مسئولان وزارت آموزش و پرورش دلیل 
تأخیر در فرآیند توزیع شیر در مدارس ابتدایی را طولانی 
شدن فرآیند آمادگی کارخانه ها برای تهیه و توزیع شیر 
اعلام کردند چرا که به صورت هفتگی باید میان ۸ میلیون 
دانش  آموز دوره ابتدایی شیر توزیع شود.رضا مراد صحرایی؛ 
وزیر آموزش و پرورش به تازگی در حاشیه جلسه هیئت 
میلیون  از ۸  بیش  مجموع  در  که  است  گفته  دولت 
شیر  مدرسه  در  نوبت   ۷۰ ابتدایی،  مقطع  دانش آموز 
دریافت می کنند که پراکندگی آن در استان ها متفاوت 
است، در ۱۲ استان به طور کامل شیر توزیع می شود، ۷ 
استان ۷۰ درصد دانش آموزان تحت پوشش قرار دادند و 
در ۸ استان این هفته قرارداد توزیع شیر با کارخانه های 
بدون ذکر  پرورش  و  آموزش  نهایی می شود.وزیر  لبنی 
بردن از نام استان ها از عدم توزیع شیر در ۴ استان گلایه 
کرد و گفت: متأسفانه در ۴ استان هیچ کدام از شرکت های 
لبنی به مدارس ابتدایی شیر ندادند و در جلسه  دولت 
ضمن گزارش موضوع از وزیر جهاد کشاورزی تقاضا کردم 
با صنایعی که همکاری نداشتند، صحبت کند.در حال 
حاضر همه استان ها قرارداد توزیع شیر را با شرکت های 
البته در همه استان ها توزیع شیر  امضا کردند  تولیدی 
اجرایی نشده است اما در حداقل ۲۰ استان از یک تا دو 
وعده در هفته شیر توزیع شده است و مابقی استان ها که 
۱۲ استان هستند قرارداد بسته شده اما توزیع شیر به 
تازگی آغاز شده است.مسئولان وزارت آموزش و پرورش 
درباره دلایل تأخیر در توزیع شیر دانش آموزی و نرسیدن 
که  کردند  اعلام  دانش آموزان  از  بخشی  به دست  شیر 
توزیع شیر رایگان حدود ۱۰ سال متوقف شده بود و به 
شیر  توزیع  و  تولید  زیرساخت های  خاطر  همین 
دانش آموزی هم منحل شده بود و چون شرکت ها سال ها 
زمان  ندادند  انجام  را  دانش آموزی  شیر  توزیع  و  تولید 
می برد تا سیستم تولید و توزیع خود را برای ۱۶ میلیون 
پاکت شیر در هفته آماده کنند.به عبارتی تأخیر در توزیع 
بوده است، نخست،  به علت دو محدودیت  کامل شیر 
خط  که  شیر  تولیدکننده  شرکت های  در  محدودیت 
تولید  شیر  دانش آموزان  برای  بود  مدت ها  تولیدشان 
نمی کرد و محدودیت دیگر هم در بحث توزیع بود.علی 
فرهادی؛ سخنگوی وزارت آموزش و پرورش گفته است: 
توزیع شیر را از مدارس استان های محروم شروع کردیم و 
توزیع شیر از استان های خراسان جنوبی، خراسان شمالی، 
سیستان و بلوچستان، کرمان و گلستان شروع شد و به 
تدریج قراردادهای ما بر اساس آمادگی شرکت ها پیشرفت 
کرده و اجرایی شد.فرآیند توزیع شیر توسط شرکت های 
تولیدکننده انجام می شود و آنها توزیع شیر تا در مدرسه را 
البته در مناطق محروم، شیر در اختیار  بر عهده دارند 
ادارات آموزش و پرورش شهرستان یا بخش مورد نظر قرار 
گرفته و توزیع را آموزش و پرورش بر عهده می گیرد، 
کلاس های چند پایه در روستاهای دوردست از جمله این 
مدارس هستند که توزیع شیر در آنها به عهده آموزش و 
پرورش خواهد بود.سخنگوی وزارت آموزش و پرورش 
درباره نظارت بر توزیع شیر و اینکه شیر ویژه دانش آموزان 
در بازار آزاد توزیع نشود، گفت: توزیع شیر با نظارت مدیران 
و معاونین مدارس انجام خواهد شد و ما امیدواریم خروج 
شیر از مدارس رخ ندهد و دانش آموز هم حتماً همان جا 
در مدرسه شیر خود را مصرف کند. شبکه توزیع شیر را 
داریم و تا زمانی که مدیر مدرسه امضا نکند و تأیید ندهد 
که شیر مورد نیازش را دریافت کرده است، تأییدیه ای برای 
از  یکی  پس  داشت،  نخواهیم  شیر  بهای  پرداخت 
نظارت هایی که ایجاد کردیم برای این که شیر حتماً به 
مدرسه برسد، تأیید تحویل شیر توسط مدیر مدرسه است 
و اگر مدیر مدرسه تأیید نکند پولی پرداخت نمی شود.

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش 
که  شیر  توزیع  الکترونیکی  سامانه  در  همچنین  افزود: 
طراحی و اجرا شده است، لیست دانش آموزان موجود 
به صورت  که  فرمی  بر  علاوه  مدارس  مدیران  و  است 
فیزیکی امضا می کنند و شیر را تحویل می گیرند، موظفند 
در سامانه هم اطلاعات شیرهای دریافتی را بارگذاری کنند 
و اعلام کنند در تاریخ و ساعت مشخص شیر در مدرسه 
توزیع شده است.شیر توزیع شده در مدارس، شیر فرادما 
در بسته های تترا پک ۲۰۰ سی سی با ۲.۵ درصد چربی 
است و به گفته وزیر آموزش و پرورش، دانش آموزان قطعاً 
۷۰ نوبت شیر را دریافت خواهند کرد و چون کار با تأخیر 
آغاز شده است، سهمیه نوبت های دریافت نشده را هم 

دریافت خواهند کرد.

کشف بیش از 1000 قلم لوازم خانگی 
قاچاق در بازار شوش

رئیس پلیس امنیت اقتصادی تهران بزرگ از کشف بیش از هزار قلم 
لوازم برقی آشپزخانه قاچاق خبر داد و گفت: کارشناسان ارزش کالاها 
کشف شده را بیش از ۳۰ میلیارد ریال برآورد کردند.سرهنگ مهدی 
افشاری؛ رئیس پلیس امنیت اقتصادی تهران بزرگ اظهار کرد: با انجام 
اقدامات فنی و پلیسی مامورین این پلیس موفق به کشف انبار دپوی 
کالای قاچاق در محدوده خیابان شوش شدند.وی افزود: در پی اقدامات 
اطلاعاتی مشخص شد مقادیری کالای خارجی در یک انباری در آدرس 
خیابان شوش، میدان شهرداری تخلیه و دپو شده است که این کالای 
خارجی توسط خودروهای شوتی به این مکان منتقل و سپس به وسیله 
وانت به بازار ارسال می شده است. افشاری با بیان اینکه در انباری مقادیر 
انبوهی از کالای خارجی دپو شده بود، گفت: مامورین این پلیس، محل 
گفته شده را بازرسی کردند و مشخص شد این محل در واقع یک باب 
انبار کالای بازرگانی بوده که کالاها در سامانه انبارها ثبت نشده است.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی تهران بزرگ گفت: کالاهای دپو شده 
کن،  سرخ  قبیل  از  آشپزخانه  برقی  لوازم  انواع  قلم   ۱۵۷۳ شامل 
آبمیوه گیری و ... محصول کشور چین بوده است که پرونده قضایی در 
این زمینه تشکیل و به همراه متهم به مرجع قضائی معرفی شد.وی با 
بیان اینکه کارشناسان ارزش ریالی اموال کشف شده را بیش از ۳۰ 
میلیارد ریال اعلام کرده اند، گفت: ورود کالای قاچاق و ارز به کشور باعث 
ورشکستگی کارخانجات و بیکار شدن کارگران ایرانی می شود به همین 

منظور پلیس با توزیع کالای قاچاق به شدت برخورد می کند.

و  کهگیلویه  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
بویراحمد گفت: ظرف یک سال گذشته تاکنون ۷۵ 
میلیارد ریال کمک هزینه درمانی به بیماران نیازمند 
استان پرداخت شده است.به گزارش پایگاه اطلاع 
رسانی هلال احمر؛ کاظمی فلاحی دوست با بیان 
اینکه ظرف یک سال گذشته تاکنون ۷۵ میلیارد 

ریال کمک هزینه درمانی به بیماران نیازمند استان 
پرداخت شده است، گفت: در این مدت ۷۰ میلیارد 
بیماران  درمانی  و خدمات  دارو  تامین  برای  ریال 
نیز کمک هزینه  العلاج و ۵ میلیارد ریال  صعب 
پرداخت شده  فیزیوتراپی  و  خدمات دندانپزشکی 
است.وی بیان کرد: این میزان کمک هزینه براساس 

ارائه نسخه های درمانی به بیماران صعب العلاج، و 
برای انجام دندان پزشکی و فیزیوتراپی در کهگیلویه 
دوست  است.فلاحی  شده  پرداخت  بویراحمد  و 
عنوان کرد: از یک سال گذشته تاکنون همچنین 
مبلغ ۳۰ میلیارد ریال وام بانکی برای انجام درمان 
بیماران صعب العلاج پرداخت شده است.مدیرعامل 

جمعیت هلال احمر کهگیلویه و بویراحمد تصریح 
کرد: اعزام ۴۱ کاروان سلامت به مناطق محروم 
برای انجام خدماتی مانند دندانپزشکی، پرستاری، 
روانی،  حمایت  تغذیه،  کودک،  و  مادر  بهداشت 
بهداشت محیط، توزیع دارو براساس ویزیت پزشک 
از دیگر خدمات انجام شده در این مدت بوده است.

کمک هزینه درمانی ۷۵ میلیارد ریالی به بیماران نیازمند در کهگیلویه وبویراحمد

عی
شجا

ان 
حم

س: ر
عک

طرح مقابله با گردوغبار 
شهرستان سرخس به اجرا 

نزدیک می شود
پریا حاجیان: معاون رئیس جمهور از تکمیل برش عملیاتی، زمان بندی 
اجرا و تعیین اعتبار طرح مقابله با گردوغبار در شهرستان سرخس تا یک 
ماه آینده خبر داد.معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست از تکمیل برش عملیاتی، زمان بندی اجرا و تعیین اعتبار برای طرح 

مقابله با گردوغبار شهرستان سرخس تا یک ماه آینده خبر داد.
علی سلاجقه گفت: در این برش عملیاتی مقرر شد با تعیین مالکیت برای 

بررسی های  کار،  تقسیم  و  کشور  داخل  اراضی  از  هکتار  هزار   ۲۰۰
کارشناسانه و ارائه طرح جامع علمی، جنبه های فنی و اعتباری این طرح 
مشخص و در سریع ترین زمان، آماده اجرا شود.وی با یادآوری سفر رئیس 
جمهور به این منطقه افزود: ریاست محترم جمهور در سفر استانی خود، 
برای پیگیری و اجرای طرح های پیشگیرانه و مقابله علمی و فوری با پدیده 
گردوغبار در منطقه سرخس، دستور ویژه دادند و در این راستا تمامی 
دستگاه ها برای بهبود شرایط پای کار هستند.معاون رئیس جمهور ادامه 
با منشاء خارجی، از روش های دیپلماتیک  داد: ما در زمینه گردوغبار 
استفاده خواهیم کرد تا در مذاکره با مقامات کشور همسایه ترکمنستان، 
به نتایج مطلوبی دست یابیم.رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تأکید 
کرد: طبق پیش بینی ستاد ملی، این طرح به حدود یک و نیم هزار میلیارد 
تومان بودجه نیاز دارد که ما به علت ضرورت آغاز بخشی از مطالعات و 

عملیات اجرایی، سعی داریم بودجه ای حدود ۷۰ میلیارد ریال را به مراحل 
ابتدایی آن تخصیص دهیم.سلاجقه با اشاره به مثبت بودن همکاری های 
منابع طبیعی، برنامه بودجه، وزارت نفت و نیرو برای دست یابی به یک 
طرح مشترک، یادآور شد: جلسه بعدی ستاد ملی مبارزه با گردوغبار برای 
بررسی جوانب میدانی کار در شهرستان سرخس برگزار خواهد شد.وی 
اضافه کرد: در مورد طرح های مصوب، تنها وظیفه ستاد ملی، سیاستگذاری 
و نظارت است و عملیات اجرایی را به دستگاه های اجرایی واگذار می کند 
تا طرح ها مطابق نظرات کارشناسی دستگاه های تخصصی و در راستای 
نمایندگان  جلسه  این  در  رود.   پیش  ستاد  راهبرد های  و  سیاست ها 
دستگاه های عضو ستاد، ضمن ارائه گزارش، به افزایش تأثیرات تغییرات 
و  غبار  با گردو  مقابله  موفقیت طرح های  روند  و  تأکید کردند  اقلیمی 

طوفان های شن را مستلزم اختصاص بودجه های بیشتر دانستند.

آگهی مزایده اتومبیل
اگهی مزایده اتومبیل و موتور سیکلت

به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۱۴۰۲۰۰۳۷۸ در خصوص مزایده یک دستگاه خودروی سواری سیستم پراید تیپ جی ال ایکس آی به شماره انتظامی ۱۶۱ه۲۳ ایران ۸۲ ) بیست و سه ه یکصد و شصت و یک 
ایران هشتاد و دو( و یک دستگاه موتور سیکلت تبتCDI۱۲۵ سال تولید ۱۳۹۰ به شماره انتظامی ۵۸۷ ایران ۲۸۲۶۶) بیست و هشت هزار و دویست و شصد و شش – پانصد و هشتاد و هفت ( متعلق به 
مرحوم ایمان خلیل خلیلی که برابر سند ازدواج شماره ۶۸۹۲-۱۳۹۲/۵/۲ صادره از دفترخانه ازدواج شماره ۴۰ و طلاق شماره ۱۰ شهر بهشهر استان مازندران به نفع خانم فرزانه اصغری بازداشت گردیده ، نوع 
وسیله الف ( خودروی سواری سیستم پراید تیپ جی ال ایکس آی به شماره انتظامی ۱۶۱ه۲۳ ایران ۸۲ مدل ۱۳۸۹ شماره موتور ۳۳۸۰۳۰۳ و شماره شاسی S۱۴۱۲۲۸۹۱۵۵۸۸۸  نوع سوخت بنزین –گاز 
) دو گانه سوز ( رنگ نوک مدادی متالیک که وضعیت بدنه : اتاق سالم ولی رنگ آمیزی خصوصا در قسمت راست بدنه  اتومبیل بعلت کچلی نیاز به رنگ آمیزی مجدد دارد شیشه جلو شکسته جلو پنجره شکسته 
سپر عقب آثار ضربه و پارگی فوم سپر دارد چراغ خطر عقب شکسته فاقد پخش و رادیو باشد و بیمه ندارد و در رهن هیچ شرکتی نمی باشد داشبود سالم صندلی ها سالم و چراغهای جلو سالم است . فاقد بلندگوی 
عقب می باشد . باطری ندارد و موتور روشن نشده و اصالت دارد خودرو مربوط در رهن شرکتی نمی باشد که طبق نظریه وارده مورخ ۱۴۰۲/۸/۹ کارشناس رسمی به مبلغ نهصد میلیون )۹۰۰/۰۰۰/۰۰۰( ریال 
ارزیابی شده ، ب ( موتور سیکت تیپ  CDI۱۲۵ سال تولید ۱۳۹۰ به شماره انتظامی ۵۸۷ ایران۲۸۲۶۶ سیستم هرمز رنگ مشکی شماره موتور ۱۲۱۷۴۵۰۶ و شماره شاسنی ۱۲۵H۹۰۰۳۴۵۸  نوع سوخت 
بنزین وضعیت ظاهری موتور سیکلت کمکهای جلو روغن زده دستگاه کیلومتر شما رو شاسی و صندلی سالم است بعلت نبودن سوئیچ موتور روشن نشده و نیاز به بازدید در تعمیرگاه دارد فاقد بیمه نامه بوده و 
در رهن هیچ شرکتی نمی باشد اصالت موتور سیکلت مورد تائید می باشد که طبق نظریه وارده مورخ ۱۴۰۲/۸/۹ کارشناس رسمی به مبلغ یکصد و بیست میلیون )۱۲۰/۰۰۰/۰۰۰( ریال ارزیابی شد مزایده هر 
دو دستگاه خودرو و موتور سیکلت از ساعت ۹ الی ۱۲ دوشنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱۱ ) یازدهم دی ماه یکهزار و چهار صد و دو ( در بهشهر عبور شهید آباد روبروی عبور شهید آباد توقفگاه و پارکینگ شهدا از طریق 
مزایده به فروش می رسد مزایده از مبلغ پایه فوق برای خودروی پراید مبلغ نهصد میلیون )۹۰۰/۰۰۰/۰۰۰( ریال و موتور سیکلت به مبلغ یکصد و بیست میلیون )۱۲۰/۰۰۰/۰۰۰( ریال شروع و به بالاترین قیمت 
پیشنهادی نقدا فروخته می شد و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول خواهد شد شرکت در مزایده منوط به پرداخت ۱۰ درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب 
سپرده ثبت ) دو روز قبل از روز مزایده ( و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فورش را ظرف مدتن پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق 
ثبت تودیع نماید در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز ننماید مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد تاریخ انتشار اگهی : دوشنبه ۱۴۰۲/۹/۲۷  

شناسه اگهی :۱۶۱۸۶۸۲   محسن جعفری -  مسئول واحد اجرای اسناد رسمی بهشهر 

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی قائمشهر
نظر به دستور مواد ۱و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی قائمشهر  

مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد :
املاک متقاضیان واقع در قریه سید ابوصالح پلاک ۲۱ اصلی بخش۸

۱۱۷ فرعی بنام آقای احمد رضا نعمتی سوادکوهی نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۶۴۸.۶۰ متر مربع خریداری مع الواسطه از آقای رمضانعلی برومند مالک رسمی 
لذا به موجب ماده ۳- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳- آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار اگهی ، رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به 

دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست .
شناسه آگهی :۱۶۲۳۸۷۵  تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۰۹/۲۷   تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۰/۱۳   مرتضی قاسم پور-  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان قائم شهر 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان مازندران
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک محمودآباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۶۰۰۹۷۱۲ شماره  رای  برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  محمودآباد  ملک  ثبت 
بشماره  اسداله  فرزند  زاده  سلیمان  بانو  منظر  خانم  آقای/ 
شناسنامه ۱۲۵۳ صادره از شهر ری در سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی )کاربری زراعی( به 
مساحت ۱۶۰.۲۰ متر مربع پلاک ۶۸۸ فرعی از ۲۱ اصلی 
بخش ۱۱ واقع در علمده شرقی خریداری از مالک رسمی 
آقای اصغر اصغری محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد./ شناسه آگهی: ۱۶۲۴۹۹۳
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۷
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۱۲

مهدی آزاد- رئیس ثبت اسناد و املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان مازندران
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک محمودآباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۶۰۰۹۷۱۱ هیات 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک محمودآباد تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی 
بشماره  محمدحسین  فرزند  بیات  مجتبی  خانم  آقای/ 
شناسنامه ۱۱۹۷ صادره از ری در سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی )کاربری زراعی( به مساحت 
۱۶۰٫۷۰ متر مربع پلاک ۶۸۸ فرعی از ۲۱ اصلی بخش ۱۱ 
واقع در علمده شرقی خریداری از مالک رسمی آقای اصغر 
اصغری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  به صدور  نسبت  اشخاص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد./ شناسه آگهی: ۱۶۲۵۰۳۱
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۷
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۱۲

مهدی آزاد- رئیس ثبت اسناد و املاک



4
استانها

روزنامه           پیشروروزنامه
خبرگزارش

بوشهر-خبرنگار پیشرو: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
با  متناسب  درخت  اصله  هزار  گفت: ۲۰  بوشهر  استان 
شرایط اقلیمی این استان در محدوده تصفیه خانه فاضلاب 

بوشهر کشت شد.
" ابوالحسن عالی " در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در فاز 
نخست این طرح درختانی شامل گز، کهور، اکالیپتوس و 
کنوکارپوس در محدوده ای به مساحت ۲۰ هکتار کاشته 
شده است.وی بیان کرد: در فاز دوم طرح ، ۳۰ هکتار به 
پروژه نهال کاری اختصاص داده شد که از این میزان تاکنون 

۱۵ درصد آن زیر کشت رفته است.
عالی ادامه داد: در طرح درختکاری شرکت آب و فاضلاب 

کاشت  استان  این  در  بار  نخستین  برای  بوشهر  استان 
درختان چوبده مورد توجه قرار دارد.مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان بوشهر تصریح کرد: یکی از برنامه های 
راهبردی این شرکت کاشت درخت است که باعث افزایش 
سرانه فضای سبز و همچنین زیبا سازی اراضی محدوده 
تاسیسات فاضلاب خواهد شد.عالی یادآور شد: در اجرای 
فاضلاب محلات جنوبی شهر بوشهر نیز سرمایه گذار بخش 
خصوصی متعهد شده تا در قبال دریافت این طرح چند 
صد هکتار از اراضی استان را درختکاری کند.وی عنوان 
کرد: این طرح بدون تردید در کاهش فرسایش خاک و 
استفاده کاربردی از پساب فاضلاب نیز نقش بسزایی دارد.

اروندان  گاز  و  نفت  شرکت  عامل  مدیر 
گفت: همچنان با اهداف تعیین شده حوزه 
پژوهش در کشور فاصله وجود دارد و این 
عقب ماندگی باید با حمایت از پژوهشگران 
گزارش  شود.به  جبران  مشوق  تعیین  و 
روابط عمومی شرکت نفت و گاز اروندان 
عبدالله عذاری اهوازی در آیین تجلیل از 
پژوهشگران و مخترعین برتر شرکت نفت 
و گاز اروندان با اشاره به بیانات مقام معظم 
رهبری در ایجاد باور توانستن اظهار کرد: 
این خودباوری باید بین جامعه به خصوص 
جوانان و دانشگاهیان ایجاد شده و عملیاتی 
شود و تمام  تلاش خود را برای حمایت 
می گیریم.رییس  کار  به  پژوهشگران  از 
گاز  و  نفت  شرکت  فناوری  و  پژوهش 
اروندان نیز گفت: در این شرکت چالش ها 
رصد شده و متناسب با آن ها به منظور 

می شود. اقدام   جدید  فناوری های  ایجاد 
روزرسانی  به  و  پیشرفت  نویری  عیسی 
تکنولوژی را دلیلی برای رهایی کشور از 

بند وابستگی ها دانست و ادامه داد: تاکید 
تولیدات پژوهشگران یکی  از  بر حمایت 
شرایط  در  کشور  استقلال  ازمولفه های 

کرد:  تصریح  است.وی  امروز  تحریمی 
هفته گذشته آزمایش یک تجهیز مهم و 
جدید در تلمبه خانه غرب کارون ساخته 
شده توسط کارکنان شرکت انجام شد و 
به زودی درهفته پژوهش رونمایی خواهد 
شد.نویری اضافه کرد: حمایت مدیرعامل 
شرکت نفت و گاز اروندان از فناوری های 
جدید، اختراعات و ایجاد مشوق از اقداماتی 
است که باعث کاهش هزینه ها در برخی 

حوزه ها می شود.
رییس پژوهش و فناوری شرکت نفت و 
گاز اروندان ادامه داد: لازم است قوانین به 
نحوی بازنگری و اصلاح شود تا نسبت به 
حمایت مادی بهتر از آنها اقدامات بهتری 
و  لوح  اهدای  با  پایان  گیرد.در  صورت 
این  مخترع  و  پژوهشگر   ۹ از  هدایایی 

شرکت تجلیل شد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر :

۲۰ هزار اصله درخت در محدوده تصفیه خانه فاضلاب شهر بوشهر 
کشت شد

مدیر عامل شرکت نفت و گاز اروندان:

عقب ماندگی های حوزه پژوهش با حمایت و تعیین مشوق جبران شود

عامل  مدیر  پیشرو:  -خبرنگار  مازندران 
شرکت گاز مازندران به اهمیت توجه به 
مصرف بهینه گاز رایگان در اماکن مذهبی 
اشاره کرد و گفت: پایش مصرف گاز علاوه 
بر ویلاهای خالی از سکنه، دستگاه های 
دولتی و مدارس در مساجد و امامزادگان 

نیز شروع شده است.
قاسم مایلی رستمی  از خادمان و هیات 
امنای مساجد و امامزادگان استان خواست 
تا در کاهش مصرف گاز و رعایت الگوی 
مصرف جدیت داشته باشند.وی با تاکید بر 
این که پایش و بازرسی از مصرف گاز در 
مساجد و اماکن مذهبی شروع شده است، 
توضیح داد:  بررسی ها نشان می دهد که 
بعضی از متولیان اماکن مذهبی نسبت به 
خاموش کردن وسایل گاز سوز در زمانی 
که مردم در این اماکن حضور ندارند، بی 
توجهی کرده و این انرژی به هدر می رود.

طبق آمار رسمی اداره کل اوقاف و امور 
خیریه مازندران حدود چهار هزار مسجد 
و یک هزار و ۳۶۱ امامزاده در این استان 
وجود دارد که بر اساس مصوبه، مصرف 
انرژی گاز در این اماکن رایگان است.مایلی 

رستمی میزان مصرف گاز را در ۲۴ ساعت 
مازندران ۳۰ میلیون مترمکعب اعلام کرد 
و افزود: این مقدار به نسبت متوسط مصرف 
بالا است و از مشترکان تقاضا می شود در 
مصرف بهینه گاز توجه ویژه داشته باشند.

وی با اشاره به اخطار قطع گاز برای مالکان 
ویلاهای خالی از سکنه و ادارات دولتی، 
تا کنون گاز ۲هزار ویلای  اظهار داشت: 
خالی از سکنه و ۴۰ اداره دولتی در استان 
گاز  پایداری  اینکه  دلیل  به  و  شد  قطع 
بخشی  از  شود  حفظ  خانگی  مشترکان 

از صنایع استان نیز خواستیم به سمت 
سوخت دوم بروند.

مایلی رستمی با توضیح این نکته که در 
صورت فراگیری سرمای شدید در کشور 
به خصوص استان های همجوار گیلان و 
گلستان، افت فشار گاز در استان مازندران 
دور از انتظار نیست، تصریح کرد: نیروگا نکا 
نیز به مصرف سوخت دوم سوق داده شده 

است.
اظهار  مازندران  گاز  شرکت  عامل  مدیر 
گاز  مصرف  مدیریت  تداوم  برای  داشت: 

در فصول سرد سال در صورتی که ادارات، 
ها،  واحدهای  سازمان  آموزشی،   مراکز 
تجاری و حتی مطب پزشکان مصرف بی 
رویه گاز داشته باشند و یا در زمانی که در 
محل حضور ندارند گاز واحد روشن باشد 
گاز این مجموعه ها نیز قطع می شود.طبق 
پیش بینی هواشناسی از امروز  با تقویت 
خزر،  دریای  روی  شمالی  جریانات سرد 
بارش در اردبیل گیلان، مازندران، گلستان 
خراسان شمالی و برخی نقاط آذربایجان 
غربی و آذربایجان شرقی رخ می دهد. در 
گیلان و مازندران بارندگی شدت داشته 
و در ارتفاعات بارش برف انتظار می رود.

هزار  و۵۰۰  میلیون  یک  با  مازندران 
مشترک خانگی از استان های پرمصرف 
انرژی گاز در منازل کشور محسوب می 
شود و جریان مصرف گاز این خطه شمالی 
همواره با فراگیری برف و باران و سرمای 
زیر صفر درجه در مناطق مختلف کشور 
تحت شعاع قرار می گیرد، چراکه لوله گاز 
مازندران بیشترین فاصله را از منابع گازی 
کشور دارد به همین دلیل برقراری توازن 
در مصرف و تولید این انرژی ضروری است.

مدیر عامل شرکت گاز مازندران :

پایش مصرف گاز در اماکن مذهبی مازندران آغاز شد

آغاز  از  بندرعباس  نیروگاه  مدیرعامل 
تعمیرات اساسی واحد شماره یک بخار این 
نیروگاه خبر داد و گفت: پس از وارد مدار 
شدن این واحد، ۲۸۰ مگاوات ساعت انرژی 

به شبکه سراسری افزوده خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت 
داریوش محمودی  برق هرمزگان،  تولید 
این  اساسی  تعمیرات  هدف  شنبه،  روز 
واحد را رفع موانع تولید در جهت بالا بردن 
برای  آمادگی  و  تولید  افزایش  و  کارکرد 
افزود:  و  آینده عنوان کرد  تابستان  دوره 

طبق برنامه زمان بندی مدت  زمان انجام 
این عملیات ۱۲۰ روز است.وی بیان کرد: 
در برنامه عملیاتی واحد یک بخار نیروگاه 
بندرعباس، اجرای فعالیت های استاندارد 
تعمیرات اساسی واحد بخار، تهیه متریال 
 Pressureو مواد اولیه ) ساخت و نصب
Part، ساخت و دمونتاژ و مونتاژ لوله های 
اکونومایزر(، تامین و تعویض اکسپنشن ها و 
ورق های دیواره لانگستروم و جی.آر.فن و 
بازسازی بدنه بویلر تعمیرات لانگستروم ها، 
سیل،  پلیت،تعویض  سکتور  تعمیر 

موردی  تعویض  و  تامین  گریتینگ ها، 
انجام  ششم  ردیف   LP توربین  پره های 

می شود.
مونتاژ  و  دمونتاژ  کرد:  اضافه  محمودی 
و  اصلاح  و  توربین  پوسته  عایق های 
معیوب،  عایق های  موردی  بازسازی 
تعویض  واترجت،  شیمیایی،  شستشوی 
لوله های کندانسور و تعمیرات نشت یابی 
کردن  پلاگ  و  تیوب شیت  ترمیم  آن، 
تیوب های معیوب هیترهای فشار قوی و 
شستشوی شیمیایی هیترهای فشارقوی، 

توربین،  استاپ والوهای  ریهیت  تعویض 
کنترل  پروژه  اجرای  و  تجهیزات  خرید 
سطح هیترها و تجهیزات و اجرای پروژه 
اصلاح سیستم مانیتورینگ و کنترل دما و 
فشار فیدپمپ ها، تعمیرات الکتریکال روتور 
و استاتور ژنراتور در این بازه زمانی ۱۲۰ 

روزه انجام خواهد شد.
نیروگاه بندرعباس با دارابودن چهار واحد 
بخار و ۲ واحد گازی به ظرفیت یکهزار و 
پایداری  در  مهمی  نقش  مگاوات   ۳۲۰

شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

 مدیرعامل نیروگاه بندرعباس  خبرداد:

آغاز تعمیرات اساسی در نیروگاه بندرعباس
* ۲۸۰ مگاوات انرژی به شبکه سراسری اضافه می شود

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرمان، از کاشت پاییزه بیش از دو میلیون و۵۰۰ هزار نهال 
فصلی در پارک های شهر خبر داد.یدالله علیزاده افزود: در 
ادامه کاشت گل های فصلی، کاشت بیش از دو میلیون و ۵۰۰ 
هزار نهال فصلی بنفشه در پارک های شهر از اواسط آذرماه، 
آغاز شده است.وی افزود: طی چند ماه گذشته در نهالستان 
مجموعه تولید گل و گیاه سازمان، انواع  بذر  »بنفشه«، 
»قرنفل«، »شب بو« و »کلم زینتی« کاشته شده و در این بین، 

بیش از دو میلیون و ۵۰۰ هزار نهال سبز شده، که در حال 
حاضر مشغول کاشت آنها در پارک های شهر هستیم.علیزاده 
ادامه داد: فرآیند قلمه گیری در مجموعه تولید گل و گیاه 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری، با استفاده از ۲۷ 
نفر از نیروهای آموزش دیده و مجرب از اواسط آبان ماه، آغاز 
شده و تا کنون در مساحتی بیش از ۳۰۰ مترمربع، کاشته 
شده است؛ این قلمه ها شامل ۵۴ هزار قلمه »رز« و »گل 
محمدی«،  ۳۶ هزار قلمه »اطلسی مکزیکی« و ۱۰۰۰ قلمه 

از انواع »درختان مثمر« می باشد.مدیرعامل سازمان سیما، 
منظر وفضای سبز شهری شهرداری کرمان، اظهار داشت: این 
فرآیند کاشت، تا تکمیل مساحتی در حد ۶۰۰ مترمربع، ادامه 
خواهد داشت و شامل کاشت انواع »رزماری«، »پیراکانتا«، 
»خرزهره«، »گل یخ« و انواع »پیچ« است.علیزاده در ادامه 
گفت: همچنین این سازمان با تمام توان در حال آماده سازی 
فضای شهری، جهت برگزاری مراسم سالگرد شهادت سردار 

سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی است.

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرمان خبر داد:

کاشت پاییزه بیش از دو میلیون و500 هزار نهال فصلی
 در پارک ها

مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان :
کاهش سود تسهیلات بانکی 

طرح های حمایتی مسکن در زنجان 
پیگیری می شود

شهرسازی  و  راه  مدیرکل  پیشرو:  خبرنگار   - زنجان 
تسهیلات  سود  درصد  کاهش  گفت:  زنجان  استان 
بانکی طرح های مسکن ملی تحت پوشش کمیته امداد 
امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی از وزارت راه و 
شهرسازی و سازمان بهزیستی کشور در حال پیگیری 
است.اصغر اسماعیلی افزود: تعدادی از متقاضیان نهضت 
ملی مسکن در استان زنجان تحت پوشش نهادهای 
حمایتی هستند و اداره کل راه و شهرسازی استان برای 
خانه دار شدن این گروه،  برنامه ریزی لازم را انجام داده 
است.این مسوول ادامه داد: مکاتبه لازم با دفتر پایش 
طرح های مسکن وزارت راه و شهرسازی انجام گرفت 
آورده  و کاهش  اقشار محروم  تامین مسکن  برای  تا 
نقدی آنان با واریز کمک هزینه های بلاعوض اقدام 
شود.وی خاطر نشان کرد: امیدواریم این کار با پیگیری 
استاندار و مدیران متولی امر، تسهیل شود.مدیرکل راه 
و شهرسازی استان زنجان ادامه داد: در راستای کمک 
حمایتی  نهادهای  پوشش  تحت  که  متقاضیانی  به 
هستند، پیشنهاد پلکانی شدن اقساط تسهیلات طرح 
مذکور در زمان تقسیط به وزارت متبوع داده شده است.

اسماعیلی افزود: تخصیص واحد به متقاضیان تحت 
پوشش نهادهای حمایتی )بهزیستی و کمیته امداد( 
که در سامانه نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند در 
پروژه های در دست احداث طرح نهضت ملی مسکن 
در استان زنجان انجام شده است.سهم استان از طرح 
نهضت ملی مسکن ۶۱ هزار واحد مسکونی است، طبق 
برنامه ۲۷ هزار واحد مسکونی در بخش حمایتی، ۱۲ 
هزار واحد در بخش خود مالکی، ۲ هزار واحد در بخش 
بافت فرسوده و ۲۰ هزار واحد نیز در بخش مسکن 
روستایی احداث می شود.با اقدامات انجام شده از ۲۷ 
هزار واحد مسکونی در بخش حمایتی حدود ۱۸ هزار 

واحد تخصیص پروژه شده است.

توسعه شبکه بزرگراهی خراسان 
جنوبی با رشد ۲.۵ برابری اعتبارات

دولت  در  استان خراسان جنوبی  بزرگراه های       توسعه 
سیزدهم با افزایش ۲.۵ برابری اعتبارات در دستور کار 
جدی قرار گرفته به گونه ای که ۱۹۴ کیلومتر راه دوبانده 
با اعتبار ۴۱ هزار و ۴۰۰ میلیارد ریال تکمیل شده است. 
استان خراسان جنوبی با مساحت ۱۵۱ هزار کیلومتر مربع 
سومین استان پهناور ایران است و در حال حاضر بیش 
از ۸۰ درصد ترانزیت کالا به افغانستان از راه های خراسان 
جنوبی انجام می شود که اهمیت حمل و نقل زمینی در 
را می رساند.قرارگیری خراسان جنوبی در  این منطقه 
مسیر ۲ کریدور بین المللی شمال - جنوب و اتصال آن 
به بندر چابهار و بندرعباس از طرفی عبور ۲ کریدور شرق 
- غرب و اتصال ناحیه مرکزی کشور به مرزهای دوکوهانه 
نهبندان، ماهیرود سربیشه )میل ۷۸(، گلورده درمیان 
)میل ۷۳(، یزدان زیرکوه و دوغارون تایباد باعث شده 
راه های استان از جایگاه خاصی برخوردار باشند.علاوه بر 
توسعه مبادلات تجاری با کشور افغانستان و کشورهای 
آسیای میانه، تسهیل و ارتقای ایمنی حمل و نقل کالا و 
مسافر جزو اهداف تعریف شده در این محورها بوده که 
لزوم ارتقای عملکرد آنها و تبدیل به بزرگراه )باند دوم( 
را بیشتر از گذشته ضروری ساخته است.توسعه راه های 
خراسان جنوبی از ابتدای دولت سیزدهم در دستور کار 
جدی قرار گرفته به گونه ای که یک سوم اعتبارات سفر 
رئیس جمهور مربوط به حوزه راه است.همچنین اعتبارات 
اختصاص یافته به راه های استان در قانون بودجه امسال 
نسبت به سال ۱۴۰۰ افزایش ۲.۵ برابری داشته و به ۱۲ 

هزار میلیارد ریال رسیده است.
توسعه بزرگراه های خراسان جنوبی در ۱۷ محور

مدیرکل راه و شهرسازی خراسان جنوبی در این باره 
باند دوم راه در ۱۷ محور  توضیح داد: در حال حاضر 
استان به طول ۵۷۳ کیلومتر در دست ساخت است.

میرمحمد مودی افزود: دوبانده سازی این محورها با اعتبار 
۶۰ هزار میلیارد ریال و ۳۷ درصد پیشرفت فیزیکی در 
دست اجراست.وی گفت: تاکنون مطالعات ۴۶۶ کیلومتر 
از باند دوم راه های استان انجام شده  و در خراسان جنوبی 
به ساخت هزار و ۶۱۹ کیلومتر باند دوم نیاز داریم که 
در ۵۹۸ کیلومتر اقدامی انجام نشده  است.مدیرکل راه 
و شهرسازی خراسان جنوبی ادامه داد: از ابتدای دولت 
سیزدهم ۱۹۴ کیلومتر باند دوم راه با اعتبار ۴۱ هزار و 
۴۰۰ میلیون ریال در استان به بهره برداری رسید و هفته 
دولت امسال ۴۴ کیلومتر باند دوم افتتاح شد.وی گفت: 
همچنین هفته دولت امسال عملیات اجرایی ۸۴ کیلومتر 

باند دوم با اعتبار ۲۰ هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال آغاز شد.
افزایش ۲.۵ برابری اعتبار راه های استان

مدیرکل راه و شهرسازی خراسان جنوبی از افزایش دو و 
نیم برابری اعتبارات حوزه راه های استان در قانون بودجه 
سال جاری نسبت به سال ۱۴۰۰ خبر داد و افزود: سال 
استان ۵۱ هزار و ۵۰۰  راه های  اعتبار  ۱۴۰۰ مجموع 
میلیون ریال بود که امسال به ۱۲ هزار میلیارد ریال 
افزایش یافته است.وی با اشاره به موقعیت  کریدورهای 
اینکه کریدورهای شمال - جنوب و کریدور  استان و 
غرب به شرق از خراسان جنوبی می گذارد، گفت: کریدور 
چابهار - بیرجند - مشهد به طول هزار و ۵۷۰ کیلومتر 
است که ۴۱۴ کیلومتر از این کریدور در خراسان جنوبی 
قرار دارد که تاکنون باند دوم ۲۶۱ کیلومتر این کریدور 
معادل ۶۳ درصد به بهره برداری رسیده است.مودی عنوان 
کرد: طول کریدور بندرعباس - راور - فردوس - مشهد 
هزار و ۳۹۰ کیلومتر است که ۳۵۶ کیلومتر از این کریدور 
باند دوم ۲۵۲  در خراسان جنوبی قرار دارد و تاکنون 
کیلومتر معادل ۷۱ به بهره برداری رسیده است.وی گفت: 
طول کریدور ماهیرود به طبس - یزد و طبس - اصفهان 
هزار و ۲۷۰ کیلومتر است که ۷۷۰ کیلومتر از این کریدور 
در خراسان جنوبی است و تاکنون باند دوم ۲۰۰ کیلومتر 
)معادل ۲۶ درصد( به بهره برداری رسیده است.مدیرکل 
راه و شهرسازی خراسان جنوبی بیان کرد: تکمیل ۱۲۰ 
کیلومتر باند دوم در پایان سال ۱۴۰۲ به ارزش ۴۰ هزار 
میلیارد ریال هدف گذاری شده که همه تلاش ما تکمیل 
این حجم از کار است.وی با اشاره به پیگیری استفاده از 
ظرفیت ماده ۵۶ قانون الحاق ۲ برای راه های خراسان 
جنوبی گفت: باند دوم محور بیرجند - قاین در مرحله 
اول ۵۰۰ میلیارد ریال پرداختی داشته و به علت تامین 
نشدن منابع مورد نیاز پروژه مبلغ ۴۰۰ میلیارد ریال در 

قالب متمم قرارداد مصوب هم پرداخت شده است.
نیاز به احداث ۵۸۰ کیلومتر باند دوم برای رسیدن 

به متوسط کشوری
مودی افزود: برای باند دوم محور دیهوک - فردوس مبلغ 
مورد تقاضا ۵۰۰ میلیارد ریال بود که منجر به امضای 
قرارداد بین وزارت راه و شهرسازی و بانک عامل شد و 
تاکنون ۴۰۰ میلیارد ریال پرداخت شده است.وی عنوان 
کرد: باند دوم محور سربیشه - درح - ماهیرود مبلغ مورد 
تقاضا هزار میلیارد ریال بوده که منجر به انعقاد قرارداد 
و صدور تضمین نامه سازمان برنامه و بودجه شده و در 
دست پیگیری است.مدیرکل راه و شهرسازی خراسان 
جنوبی گفت: باند دوم محور بیرجند - نهبندان نیز منجر 
به صدور موافقت اصولی سازمان برنامه و بودجه شد که 
مبلغ مورد تقاضا برای تکمیل این محور ۲ هزار میلیارد 
ریال است و محور طبس - بشرویه هم منجر به صدور 
موافقت اصولی سازمان برنامه و بودجه شده و مبلغ مورد 
تقاضا ۲ هزار میلیارد ریال است.وی اضافه کرد: ۱۷ هزار 
و ۲۱۳ کیلومتر راه در استان خراسان جنوبی وجود دارد 
که از این مقدار ۸۳۷ کیلومتر بزرگراه، پنج هزار و ۷۱۳ 
کیلومتر راه اصلی و فرعی، ۱۱ هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه 
روستایی است.مودی گفت: از مجموع پنج هزار و ۷۱۳ 
کیلومتر راه اصلی و فرعی در خراسان جنوبی، هزار و 
۸۹۴ کیلومتر شریانی و ۹۲۲ کیلومتر آن ترانزیتی است و 
از مجموع پنج هزار و ۷۱۳ کیلومتر راه های اصلی و فرعی 
استان در حال حاضر ۸۵۳ کیلومتر معادل ۱۵ درصد 

دوبانده هستند.

فرماندار کرمانشاه :
 ناکارآمدی مدیریت شهری در جای 

جای شهر کرمانشاه مشهود است
کرمانشاه -خبرنگار پیشرو:  فرماندار کرمانشاه گفت 
که وجود اختلاف بین اعضای شورای شهر و به تبع 
آن فقدان نظارت کافی بر عملکرد شهرداری لطمات 
زیادی به این شهر زده است بطوریکه اکنون "ناکارآمدی 
مدیریت شهری در جای جای شهر کرمانشاه مشهود 
است".محمدرضا آمویی در نشستی با جمعی از فعالان 
اجتماعی و رسانه افزود: مسائل زیادی در حوزه مدیریت 
شهری کرمانشاه مطرح است و عملکرد شورای شهر 
است؛ ایرادهایی به شورا وارد است که  "زیر ضعیف" 
عمده ترین آن سه موضوع فقدان نظارت بر عملکرد 
ها  نصب  و  عزل  و  اجرا  در حوزه  دخالت  شهرداری، 
)مدیران شهرداری( و تخلفات اعضاء است.وی با بیان 
اینکه شورای شهر کرمانشاه مدتی است وظایف قانونی 
انجام نمی دهد و حقوق پرسنل و کارگران  را  خود 
شهرداری هم معطل مانده است، افزود: حق یک هزار 
و ۷۰۰ خانواده )کارکنان شهرداری( در گرو تصمیم 
و  تعیین  از  که  است  کرمانشاه  شهر  شورای  اعضای 
تکلیف آن سر باز می زدند و در نهایت مدتی است که 
حقوق این عزیزان با امضای فرماندار پرداخت می شود.

فرماندار کرمانشاه با یادآوری اینکه بسیاری از تصمیمات، طرحها 
و لوایح حوزه مدیریت شهری کرمانشاه به دلیل برگزار نشدن 
جلسات شورا معطل مانده است، گفت: تعیین نرخ سرویس 
مدارس یکی دیگر از وظایف قانونی شورای شهر است که به 
دلیل تعیین تکلیف نشدن با امضای فرماندار اجرایی شد.آمویی 
با تصریح بر اینکه در شورای شهر کرمانشاه منافع شخصی 
بر منافع جمعی و مردم ارجحیت دارد، افزود: اگر فرمانداری 
به برخی موضوعات معطل مانده شهری کرمانشاه ورود نمی 
کرد تبعات و مسائل اجتماعی بیشتری را شاهد بودیم.وی با 
طرح برخی مسائل و مشکلات در این حوزه و اشاره تلویحی به 
قصور شهردار کرمانشاه گفت: شرکت بازیافت تبدیل به حیاط 
خلوت شورای شهر و شهرداری شده است؛ براساس آنچه که 
شهرداری کرمانشاه می گوید برای هر یک هزار نفر جمعیت 
باید یک نیروی خدماتی وجود داشته باشد اما باوجود همه 
نیروهایی که اخیرا بازنشست شدند هنوز ۲ هزار نفر در ستاد 
شهرداری کار می کنند چراکه با فشار اعضای شورای شهر 
)به شهرداری( عده ای در قالب استخدام در شرکت بازیافت 
استخدام شده اما اکنون پشت میزنشین شده اند.وی با تصریح 
بر اینکه وظیفه شورای شهر نظارت و قانون گذاری است، گفت: 
)به دلیل کم کاری و تخلف( از ابتدای شروع به فعالیت شورای 
شهر کرمانشاه در این دوره ۱۰ نوبت پرونده آنها به هیات حل 
اختلاف ارسال شده است و سه بار هم در شورای تامین استان 
طرح موضوع شده است؛ هشدارهای لازم جهت معطل نماندن 
خدمات مورد نیاز مردم به آنها داده شد؛ حتی برخی از آنها 
تعهد جبران دادند اما واقعیت این است که عملکرد شورا بسیار 

ضعیف بوده است.
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آذربایجان شرقی-خبرنگار پیشرو:  مدیرعامل شرکت گاز 
آذربایجان شرقی گفت: از زمان آغاز طرح پایش مصارف 
عدم  اخطار  استان، ۴۴  در  دولتی  های  سازمان  و  ادارات 
رعایت الزامات مصرف بهینه برای سازمان و ادارات دولتی 
صادر شده است. نادر کمالی با اعلام این خبر، اظهار کرد: 
این اخطارها در نتیجه چهار هزار و ۴۰۱ پایش مصارف گاز از 
سازمان ها، ادارات، مراکز دولتی و اماکن عمومی صادر شده و 
این پایش ها تا ۱۵ اسفند ماه سالجاری ادامه خواهد داشت.

وی با اشاره به ارزیابی مصرف بهینه گاز در ادارات و سازمان 
ها، افزود: مهم ترین مورد در این فهرست ها رعایت دمای 
رفاه ۱۸ تا ۲۱ درجه در فضای ادارات است و بازرسان این 
شرکت در این طرح به طور منظم و شبانه روزی با مراجعه 
به ادارات، سازمان ها، نهادهای دولتی و مراکز تجاری نسبت 
به بازرسی و کنترل دمای محیط و همچنین اطمینان از 
خاموش بودن موتورخانه ها بعد از ساعت اداری اقدام خواهند 

کرد.کمالی گفت: امسال در حوزه فرهنگ سازی مصرف 
بهینه و ایمن گاز نیز برنامه های ویژه ای اجرایی شده که 
اطلاع رسانی از طریق تابلوهای تبلیغاتی سطح شهر و اقدام 
بر اساس نتایج تحلیلی طرح های پژوهشی در حوزه مطالعات 

اجتماعی از مهم ترین این رویکردها است.
مدیرعامل شرکت گاز خاطرنشان کرد: با توجه به سراسری 
بودن شبکه گاز کشور و ضرورت پایش و کنترل مصارف، 
ضمن جریمه های گاز بهای مشترکین پرمصرف، با انشعابات 

غیرمجاز گاز نیز برخورد قانونی خواهد شد.
 با سردشدن هوا در آذربایجان شرقی، مصرف روزانه گاز در 
این استان تا ۳۶ میلیون متر مکعب بالا رفت که این رقم در 
سال گذشته به ۴۲ میلیون مترمکعب در روز نیز رسید.بنا به 
اعلام شرکت گاز استان، ۷۰ درصد مشترکین خانگی استان 
خوش مصرف اند و ۶ درصد رعایت نمی کنند.شرکت گاز 

آذربایجان شرقی ۱.۸ میلیون مشترک خانگی دارد.

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی :

۴۴ سازمان و اداره دولتی در آذربایجان شرقی
 اخطار عدم رعایت الزامات مصرف گرفتند

اردبیل -خبرنگار پیشرو:  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
اردبیل گفت: امسال ۶ هزار میلیارد ریال اعتبار برای شبکه 
هزار  و ۳۰  است  شده  داده  اختصاص  خداآفرین  آبیاری 
میلیارد ریال دیگر هم از محل های مختلف به این طرح 
اختصاص خواهد یافت.علی حیدری اناری  روند عملیات 
اجرایی طرح شبکه آبیاری خدا آفرین را مطلوب ارزیابی 
کرد و گفت: ناحیه عمرانی اول و دوم این شبکه بر اساس 
استانداردهای روز و مدرن اجرا شده و از ناحیه عمرانی سوم 
و چهارم هم کانال اصلی، ایستگاه های پمپاژ اصلی و بخشی 
از شبکه اجرا شده است.وی سیفون دره رود خدا آفرین را 
به عنوان شاهرگ اصلی تامین آب در ابتدای شبکه آبیاری و 
زهکشی خداآفرین دانست و گفت: این بخش از طرح آبیاری 
و زهکشی خدا آفرین به منظور انتقال آب از سدهای خدا 
آفرین و قیز قلعه سی اجرا می شود که با اتمام این طرح ۶۰ 
مترمکعب بر ثانیه آب به شبکه مذکور قابل انتقال خواهد بود.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل ادامه داد: کانال اصلی 
خداآفرین در منطقه مغان در طول مسیر ۹۲ کیلومتری خود 
۶ دستگاه سیفون دارد که از این تعداد، سیفون دره رود به 
طول ۲ هزار۱۶۰ متر با ظرفیت ۶۰ مترمکعب بر ثانیه و با 

استفاده از پنج رشته لوله فولادی به قطر ۲ هزار و ۸۰۰ 
سیفون  طرح  افزود:  اناری  می شود.حیدری  اجرا  میلیمتر 
دره رود به منظور امکان بهره مندی سریع و فراهم کردن 
امکان انتقال آب از تاسیسات بالادستی اجرا و پس از تکمیل 
سازه های ورودی و خروجی، امکان انتقال آب با دبی ۲۵ 

مترمکعب بر ثانیه را فراهم خواهد کرد.
کل  روز  ارزش  اردبیل  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
طرح شبکه آبیاری و زهکشی خداآفرین، اعم از تاسیسات و 
تجهیزات اجرا شده بالغ بر ۱۰۰ هزار میلیارد ریال اعلام کرد 
و گفت: پیش بینی می شود با بهره برداری از این طرح عظیم 
تولید سالانه محصولات زراعی و باغی مغان از ۱.۵ میلیون 
تن به ۲.۵ میلیون تن افزایش یابد که رشد جهشی به میزان 

یک میلیون تن را در این منطقه شاهد خواهیم بود.
وی در بخش دیگری از این گفت و گو با اشاره به چالش های 
عمده بخش آب استان در سال های آینده افزود: شرکت آب 
منطقه ای اردبیل برای تامین منابع آب در افق سال های 
بلند مدت  افق ۱۴۲۵ در  ۱۴۱۰ به صورت کوتاه مدت و 
برنامه ریزی کرده است.حیدری اناری استفاده از روش ها و 
ابزارهای نوین برای حل چالش و بحران آب را یادآور شد 

و گفت: با وجود احداث ۵۳ سد در استان اردبیل همچنان 
نیازمند احداث سد در مناطق مختلف استان هستیم.وی 
با بیان اینکه ظرفیت منابع آب استان کفاف توسعه بخش 
کشاورزی را نمی دهد ، تصریح کرد: سدهای استان اردبیل 
به دلیل نبود بارش و افزایش مصرف آب نیمه خالی شده و 
بیم آن می رود که در اثر کاهش ذخایر سدها، تنش و بحران 
آبی در سال های آینده استان اردبیل را فرا بگیرد.شبکه پایاب 
سد خداآفرین با هدف استفاده بهینه و مهار آب های مرزی 
، اجرای الگوی کشت، تغییر اراضی از دیم به مزارع آبی، 
تولید محصولات  افزایش   ، مهاجرت عشایر  از  جلوگیری 
زراعی و باغی ، بهبود وضعیت اقتصادی منطقه ، افزایش 
میزان اشتغال زایی در منطقه و بهره گیری از شیوه های نوین 
آبیاری در استان اردبیل اجرا می شود.این شبکه دارای ۴۳ 
باب ایستگاه پمپاژ، چهار پست برق ۱۳۲.۲۰ کیلوولت و یک 
پست برق ۱۳۲.۲۳۰ کیلوولت مغان و همچنین بالغ بر ۳۰۰ 
کیلومتر خطوط نیرورسانی ۱۳۲ کیلوولت و ۹۲ کیلومتر 
کانال اصلی می باشد و تاکنون نواحی عمرانی اول و دوم تا 
۴۳ کیلومتری کانال اصلی با هدف تامین آب آب اندازی شده 

است.

نیشکر و صنایع  سمیه غافلی: مدیرعامل شرکت توسعه 
جانبی اعلام کرد که این شرکت با عبور از بحران های سیلاب 
و خشکسالی، روی ریل سوددهی قرار گرفته و توانسته در 

مسیر خودکفایی کشور قدم بردارد.
مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی اعلام کرد 
که این شرکت با عبور از بحران های سیلاب و خشکسالی، 
روی ریل سوددهی قرار گرفته و توانسته در مسیر خودکفایی 
کشور قدم بردارد.دکتر عبدعلی ناصری در نشست مشترک 
فعالان بازار سرمایه با مدیران ارشد شرکت توسعه نیشکر 
این خبر گفت که در ۱۲ سال  با اعلام  و صنایع جانبی 
از سال  اما  داشت؛  پایینی  این شرکت سوددهی  گذشته 
۱۳۹۹ این شرکت توانسته با تلفیق تولید و تجارت، سود 
مناسبی به دست آورد و به رشد و بالندگی برسد.وی با اشاره 
به پیش بینی تولید بیش از ۶۵۰ هزار تنُ شکر در واحدهای 

نیشکری، ابراز امیدواری کرد که باتوجه به افزایش تولید، 
امسال نیز سوددهی این شرکت مناسب باشد و به اهداف 
موردنظر دست یابیم.مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر در 
پاسخ به سؤال یکی از فعالان بازار سرمایه دررابطه  با آخرین 
وضعیت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه، تأکید کرد که 
این واحد نیشکری که به صورت »پیمان مدیریتی« از سوی 
توسعه نیشکر اداره می شود، در مدار تولید قرار گرفته و آینده 

درخشانی دارد و بازگشت سرمایه خوبی نیز خواهد داشت.
ناصری در ادامه، گزارشی از دستاوردهای این صنعت در 
واحدهای نیشکری و شرکت های تابعه، ارائه کرد و با بیان 
اینکه امروز این مجموعه صنعتی به تولید پایدار دست یافته، 
اعلام کرد که در این سال ها اقدامات متعددی صورت گرفته 
در  مطلوب  سود  ایجاد  و  تولید  پایداری  آن  نتیجه  که 
منطقه بوده است.روش های نوین آبیاری، کاهش مصرف 

آب، اقدامات محیط زیستی، جلوگیری از تخلیه زهاب به 
رودخانه ها، برداشت سبز نیشکر و تولید واریته های سازگار 
با اقلیم خوزستان، از دیگر موضوعات مطرح شده در این 
نشست بود که مدیرعامل توسعه نیشکر به آن پرداخت.

رئیس  افشار  عین  حامد  دکتر  نیز  نشست  این  ادامه  در 
هیئت مدیره شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی، دکتر 
جواد وکیلی مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری گروه مالی 
سهام داران  و  هیئت مدیره  اعضای  سایر  و  صادرات  سپهر 
بازار سرمایه پاسخ دادند.بر اساس این  به سؤالات فعالان 
گزارش، بیش از هفتاد نفر از مدیران نهادهای مالی و فعالان 
بازار سرمایه در سفری دوروزه به خوزستان، از ظرفیت های 
صنعت نیشکر بازدید کردند و از نزدیک با فرایند تولید شکر 
و محصولات جانبی آشنا شدند و در جریان دستاوردهای این 

شرکت قرار گرفتند.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل اعلام کرد:

اختصاص۶ هزار میلیارد ریال برای تکمیل شبکه خداآفرین

مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی در نشست با فعالان بازار سرمایه؛

نیشکر روی ریل سوددهی است
*هفت تپه آینده درخشانی دارد

بوشهر-خبرنگار پیشرو:  شهردار بندر بوشهر با حضور معاونین و 
مدیران شهرداری با فرمانده و جانشین پلیس راهور استان دیدار و 
در خصوص لزوم افزایش همکاری های دوجانبه تاکید کرد.حسین 
حیدری در این دیدار با اشاره به اینکه نیروی انتظامی و شهرداری 
مکمل یکدیگر هستند، افزود: امیدواریم همکاری های دوجانبه 
بین شهرداری و نیروی انتظامی خارج از بروکراسی های اداری 
انجام شده و هرچه سریع تر شاهد آسایش و آرامش شهروندان 
در حوزه هایی مانند کاهش ترافیک، بهبود حمل و نقل، ساماندهی 
دستفروشان، پارکینگ خودروها و... باشیم. شهردار بندر بوشهر 
ادامه داد: ترافیک خروجی شهر و حضور دستفروشان در میدان 

امام علی )ع(، پارک خودروها در خیابان های لیان غربی و شرقی، 
مسافرکشی خودروهای شخصی بدون مجوز، آموزش به کودکان، 
رنگ آمیزی سرعتگیرها، نصب علائم رانندگی و خط   کشی معابر 
و... از جمله مشکلاتی است که امیدواریم با تعامل شهرداری و 
پلیس راهور به  زودی حل شود.حیدری هدف همه دستگاه ها 
به ویژه شهرداری را خدمت به مردم و حل مشکلات آنها دانست و 
افزود: تلاش ما در مجموعه شهرداری این است که با همکاری و 
همراهی سایر دستگاه ها شرایطی ایجاد کنیم که شهروندان ما در 
رفاه، آرامش و امنیت باشند و در این مسیر آماده همکاری با تمامی 

دستگاه ها به ویژه فرماندهی انتظامی استان هستیم.

نشست شهرداری بوشهر و پلیس راهور 
برای افزایش همکاری ها 

چهاردهمین جلسه کارگروه امور زیربنایی و شهرسازی استان 
بوشهر با حضور معاونت معماری و شهرسازی راه و شهرسازی 
بوشهر و سایر اعضاء در محل سالن جلسات دفتر مدیریت راه 
و شهرسازی استان بوشهر تشکیل و ضمن بررسی ۹ طرح 
استانی، تصمیمات لازم اتخاذ شد. به گزارش پایگاه خبری 
از بوشهر صادق یزدان پناه معاونت  وزارت راه و شهرسازی 
معماری و شهرسازی استان بوشهر در خصوص موارد مطرح 
شده در این جلسه اظهارکرد: تعداد ۹ طرح در جلسه کارگروه 
امور زیربنایی و شهرسازی استان  مورد بررسی قرار گرفت که 

اغلب پرونده ها مرتبط با طرح های تعیین کاربری و موارد داخل 
و خارج حریم شهرهای استان بوده است.یزدان پناه افزود: سه 
طرح شهرستان جم در مورد الحاق به محدوده طرح جامع و 
سه طرح شهرستان دیلم در مورد طرح تکثیر ماهیان دریایی و 
پرروش میگو مورد بررسی قرار گرفت.  وی بیان کرد: یک طرح 
در شهرستان دیر مربوط به احداث زندان در خارج از محدوده 
روستای دوراهک مساحت ۲۱ هکتار متر مربع  و یک طرح در 
شهرستان کنگان در مورد اجرای طرح تفریحی و گردشگری 
واقع در حریم بندر سیراف به مساحت ۱۳۷۷۹ متر مربع مورد 

بررسی قرار گرفت.دبیر کارگروه امور زیربنایی و شهرسازی 
استان با اشاره به اینکه جلسات این کارگروه به صورت منظم 
در استان برگزار می شود، گفت: وظایف کارگروه امور زیر بنایی، 
توسعه روستایی، عشایری، شهری وآمایش و محیط زیست 
توسعه  طرح های  زمینه  در  پیشنهاد  ارائه  و  بررسی  شامل 
عمران شهری، وظایف مرتبط با اجرای آیین نامه مربوط به 
استفاده از اراضی و احداث بنا و تاسیسات در خارج از محدوده 
قانونی و حریم شهرها و طرح های جامع شهرها و…می شود.

یزدان پناه همچنین بیان کرد: پس از اینکه موارد مطروحه 
در این کارگروه، به تصویب رسید، طرح های مصوب به تایید 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان می رسد و از طریق دبیرخانه 
کارگروه  مستقر در اداره کل راه و شهرسازی به متقاضیان 
مربوطه ابلاغ و با رعایت موازین قانونی از جمله حریم مصوب 
راهها و غیره اجرایی می شوند که خود باعث افزایش اشتغال، 

کاهش نرخ بیکاری ورونق اقتصادی  درسطح استان می شود.

به منظور بررسی طرح های استانی صورت گرفت:

برگزاری چهاردهمین جلسه کارگروه امور 
زیربنایی و شهرسازی استان بوشهر 

 آزاد سازی حریم خط لوله مارون
 در کیلومتر 77

با هدف حفاظت از حریم خط لوله مارون در 
کیلومتر ۷۷ حوزه استحفاظی مرکز انتقال نفت 
مارون ۳ باغملک طی اقدامی این حریم به طول 

۵۰۰ متر آزادسازی شد.
لوله  به گزارش روابط عمومی شرکت خطوط 
و مخابرات نفت ایران ـ منطقه اصفهان، در پی 
بر خاکبرداری و  بان منطقه مبنی  اعلام خط 
گودبرداری اداره راه استان خوزستان در کیلومتر 
۷۷ به منظور تعریض و آسفالت جاده تیغین به 
سرله از توابع میداوود شهرستان باغملک، اقدامات 
لازم از جمله مکاتبه با اداره راه استان خوزستان 
برای تعرض به این حریم از سوی منطقه اصفهان 
انجام شد.پس از توقف فعالیت پیمانکار و طرح 
دعوی از سوی امور حقوقی منطقه به مراجع 
قضایی، محدوده با همکاری کارکنان واحدهای 
ترابری، تعمیرات خط و رئیس مرکز انتقال نفت 
مارون ۳ به همراه حراست مراکز انتقال نفت ۲ 
و ۳ با ۵۰۰ متر خاکبرداری تسطیح شد.گفتنی 
است، صیانت و حفظ حریم خط از اولویت های 
امور در شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران 
است و تمامی واحدهای مرتبط با این موضوع اعم 
از تعمیرات خط، حراست، حقوقی و مراکز انتقال 
نفت هر جا از تعرضی مطلع می شوند سریع و 
قاطعانه حضور و از حریم خطوط لوله انتقال نفت 

دفاع می کنند. 

با تغییر تکنولوژی باتری های بانک باتری 
فشارشکن لاجیم و اجرای سیاست حمایت 
از تولید داخلی در منطقه شمال انجام شد؛
 صرفه جویی 10 میلیارد ریالی 

در منطقه شمال

باتری  بانک  باتری های  تکنولوژی  تغییر  با 
فشارشکن لاجیم و اجرای سیاست حمایت از 
تولید داخلی در منطقه شمال ۱۰ میلیارد ریال 
تجهیزات  این  ارتقاء  و  نوسازی  هزینه های  در 
صرفه جویی شد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
منطقه   - ایران  نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط 
شمال، رئیس واحد ابزاردقیق و کنترل این منطقه 
گفت: عملیات نصب و راه اندازی بانک باتری های 
سیلد اسید ضد اشتغال مربوط به سیستم تغذیه 
ابزار  سیستم های   DC ولت   ۲۴ وقفه  بدون 
دقیق و کنترل صنعتی فشارشکن لاجیم توسط 
همکاران این واحد به انجام رسید.مهدی ظاهر 
فکر افزود: در فرایند نوسازی این بانک و تعویض 
باتری ها، اهداف مهمی در دستور کار قرار گرفت، 
بطوری که حفظ محیط زیست با تغییر تکنولوژی 
باتری های قلیایی نیکل کادمیوم به دلیل چالش 
سرب  باتری های  با  آن  محیطی  زیست  های 
ایمن تر است،  به مراتب  آنها  بازیافت  اسید که 
صرفه جویی ۱۰ میلیارد ریالی در تامین و خرید 
باتری ها و کاهش هزینه از ۱۲ میلیارد ریال به 
ساخت  کالاهای  از  استفاده  ریال،  میلیارد   ۲
از  کار  این  که  وارداتی  نمونه های  بجای  داخل 
جنبه جلوگیری از خروج ارز از کشور نیز حائز 
راهبردهای  تحقق  به  توجه  است.وی  اهمیت 
دیگر  از  نیز  را  غیرعامل  پدافند  سازمان  کلان 
اهمیت های این پروژه دانست و خاطرنشان کرد: 
بر اساس این راهبردهای ابلاغی، در زمان وقوع 
حوادث غیرمترقبه یا اقدامات خرابکارانه مانند 
حمله سایبری به زیرساخت های صنعتی، آماده 
به کار بودن سیستم های برق  اضطراری با ضریب 
اطمینان بالا بسیار مهم است.ظاهرفکر افزود: در 
این راستا با توجه به زمانبر بودن فرایند تامین و 
واردات باتری های نیکل کادمیوم و سایر مشکلات 
برای  زیادی  زمان  مدت  ها،  تحریم  از  ناشی 
نوسازی و بروزرسانی بانک و تعویض باتری ها نیاز 
بود اما اکنون با استفاده از باتری های ساخته شده 
در شرکت های ایرانی این تجهیزات در کوتاه ترین 
زمان ممکن با کمترین هزینه و رویکرد حفظ 

محیط زیست راه اندازی و تحویل مرکز شد.

 رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهرداری ارومیه :

پنج میلیون بوته گل در ارومیه 
کاشته شد

 رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 
ارومیه گفت: پنج میلیون بوته گل از انواع مختلف با رنگ 
های متنوع از ابتدای سال در فضای سبز این شهر کاشته 
شده است.علی شایگان افزود: این گل ها از نوع بنفشه، 
مینا چمنی، شب بو، همیشه بهار، کلم زینتی، مارگریت، 
کوکب، قرنفل، میخک و لاله و نظایر آن هستند که در 
پارک ها و فضاهای مختلف شهر کاشته می شوند.وی در 
خصوص دیگر اقدامات زیباسازی شهر نظیر رنگ آمیزی 
دیوارهای بدمنظر، جداول و توسعه فضای سبز اظهار 
کرد: در این راستا بیش از ۱۸۰ هزارمترمربع رنگ آمیزی 
ساختمان ها و اماکن و دیوارهای بدمنظر، پل ها، جداول، 
سطوح فلزی و تابلو و مبلمان داخل پارک ها انجام شده 
است.رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 
ارومیه ادامه داد: نورپردازی پل های سطح شهر، آماده 
سازی دوربرگردان های تازه تاسیس »المهدی« و »باغ 
رضوان« از لحاظ نورپردازی، رنگ آمیزی جداول و کاشت 
درختان و توسعه فضای سبز گوشه ای دیگر از اقدامات 
سازمان طی هفته های اخیر است.شایگان با اشاره به 
طرح های نوین در پارک های ارومیه ادامه داد: آبنماهای 
موزیکال پارک ائللرباغی و فاز توسعه پارک جنگلی و 
همچنین آبشار مصنوعی انتهای خیابان میثم از جمله 
اقداماتی است که در دست انجام بوده و در ماه های آتی 
شهروندان و گردشگران می توانند از جلوه های بصری آن 
استفاده کنند.سرانه فضای سبز اکولوژیکی شهر ارومیه با 
احداث و توسعه فضاهای سبز به ۱۱.۷ مترمربع به ازای 
هر شهروند رسیده است و برنامه ریزی مدیریت شهری 

برای ارتقای این رقم دردست انجام است.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب 
منطقه ای اصفهان :

صرفه جویی 1۳۹ میلیون متر مکعبی 
آب در اصفهان با اصلاح پروانه 

چاه های کشاورزی
بهره  و  حفاظت  معاون  پیشرو:   -خبرنگار  اصفهان 
برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان گفت: با اصلاح 
و تعدیل پروانه چاه های مجاز کشاورزی در سالجاری، 
۱۳۹ میلیون متر مکعب آب در این استان صرفه جویی 
شد. محمود چیتیان افزود: در سالجاری ۲ هزار و ۴۶۱ 
و  اصلاح  مجاز کشاورزی  برداری چاه های  بهره  پروانه 
تعدیل شده است.وی با اشاره به نصب ۲ هزار و ۱۰۰ 
کنتور هوشمند بر روی چاه های آب استان اصفهان در 
سالجاری تصریح کرد: در این مدت همچنین ۶۱۰حلقه 
چاه غیرمجاز نیز در ایثن منطقه پر و مسلوب المنفعه 
شد.معاون حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت 
آب منطقه ای اصفهان اضافه کرد: حجم آب صرفه جویی 
نمودن چاه های  المنفعه  پر و مسلوب  از محل  شده 
غیرمجاز را بیش از ۴.۶ میلیون مترمکعب بوده است.

چیتیان اظهارداشت: مهمترین اقدام برای مقابله با تداوم 
افت سطح آب زیرزمینی اجرای پروژه های طرح احیا و 
تعادل بخشی است. بر اساس آمار منتشر شده، حفر چاه 
آب در استان اصفهان به دلیل خشکی زاینده رود افزایش 
یافته است بطوری که تعداد چاه غیرمجاز فعال در این 
منطقه افزون بر ۱۰ هزار حلقه تخمین زده شده است.

سالانه سه میلیارد و ۶۷۰ میلیون مترمکعب از آب های 
زیرزمینی و چاه های استان اصفهان به صورت مُجاز و 
غیرمجاز استخراج می شود.۳.۳ میلیارد مترمکعب از این 
میزان را چاه های مُجاز استحصال می کند و ۳۷۰ میلیون 

مترمکعب نیز مربوط به چاه های غیرمُجاز است.

اجرای طرح کشت قراردادی در سطح 
۲0۴ هزار هکتار از اراضی زراعی ایلام

ایلام - خبرنگار پیشرو:  سرپرست سازمان جهادکشاورزی 
استان ایلام گفت: ۲۰۴ هزار هکتار از اراضی زراعی این 
استان به زیر طرح کشت قراردادی چهار محصول کشاورزی 
رفته است.»حشمت عزیزان«  اظهار کرد: برای سال زراعی 
جاری )۱۴۰۲ - ۱۴۰۳ ( ۲۰۴ هزار هکتار از اراضی زراعی 
استان به زیر کشت گندم دیم و آبی، کلزا، جو و گلرنگ 
به مشارکت  تمایل  افزود: کشاورزانی که  است.وی  رفته 
در برنامه کشت قراردادی دارند، نرم افزار کشت قراردادی 
را از روی سامانه شرکت غله و خدمات بازرگانی دانلود و 
بر روی گوشی های همراه خود نصب و سپس ثبت نام 
کنند.عزیزان یادآور شد: دولت در زمان برداشت، به ازای 
تناژ محصول در هر هکتار ۱۵۰ هزار تومان کرایه حمل 
و نقل از مزرعه تا سیلوی های خرید و ذخیره گندم به 
کشاورزانی که در کشت قراردادی مشارکت کنند، پرداخت 
می کند.سرپرست سازمان جهادکشاورزی ایلام ادامه داد: 
همچنین از دیگر مشوق های این طرح اینکه کشاورزان 
از ۲۰ درصد تخفیف بیمه محصولات کشت شده در طرح 
قراردادی برخوردار می شوند.وی یادآور شد: در این طرح 
در زمان توزیع نهاده های کشاورزی شامل کود، بذر و سم، 
نیر اولویت دریافت نهاده با کشاورزانی است که در این 
طرح مشارکت کرده اند.در کشاورزی قراردادی یک شرکت 
تولیدی و فرآوری محصولات کشاورزی با عقد قرارداد با 
کشاورزان و تولیدکنندگان، محصولات آنها را به صورت 
تضمینی توافقی و یا با فرمول قیمتی مشخص خریداری 
با خرید محصولات کشاورزان، خدمات  می کند.همزمان 
فنی آموزشی مشاورهای در کلیه مراحل کاشت، داشت و 
برداشت با هدف ارتقای عملکرد کمی و کیفی محصول 
به کشاورزان تحت قرارداد ارائه می شود.استان ایلام دارای 
۳۴۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی است.سال زراعی و آبی 
 از اول مهر هر سال تا پایان شهریور سال بعد محاسبه 

می شود.
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گروه ورزشی: کارشناس فوتبال ایران با 
اشاره به نتایج پرسپولیس که منجر به 
حذف از لیگ قهرمانان آسیا شد گفت: 
و  عربستان  النصر  مقابل  پرسپولیس 
الدحیل قطر بیش از حد احتیاط کرد که 

لازم نبود.
تیم فوتبال پرسپولیس با شکست مقابل 
متوالی  بازی  به ششمین  قطر  الدحیل 
خود در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 
است.  ندیده  پیروزی  رنگ  که  رسید 
آماری که در ۷ سال اخیر بی سابقه بوده 
بحرانی  وارد  ناخواسته  سرخ ها  تا  است 
شوند که به گواه پیشکسوتان این تیم 
ضمن  آشوبی  است.فرزاد  خودساخته 
سرخ ها  عملکرد  فنی  جزئیات  تحلیل 
آمده  وجود  به  تأثیر حاشیه های  درباره 
نقد  تیم و همچنین  این  روی عملکرد 
تصمیمات مدیریتی و تأثیر آنها روی نتایج 

فنی صحبت کرد که در پی می خوانید:
احتیاط بیش از حد ولی بی معنی!

کارشناس فوتبال ایران با انتقاد از شیوه 
قطر  الدحیل  مقابل  پرسپولیس  بازی 
لیگ  گروهی  مرحله  بازی  آخرین  در 
قهرمانان آسیا گفت: پرسپولیس مقابل 
النصر عربستان و الدحیل قطر بیش از 
حد احتیاط کرد مخصوصاً جلوی النصر، 
اما  شد  نفره   ۱۰ زود  خیلی  تیما  این 
پرسپولیس از این فرصت استفاده نکرد. 
الدحیل هم تیمی نبود که در ورزشگاه 
آزادی با جو منحصر به فردش باعث ترس 
شود که حالا با سه هافبک بخواهیم مقابل 
آنها بازی کنیم. فکر می کنم اگر محمد 
ابتدای  از  کردن  بازی  شرایط  عمری 
مسابقه را داشت فرصت بهتری برای این 

تیم ایجاد می شد.
مجهولات میانه میدان

تیم های مختلف  در  آشوبی که سال ها 
بود  بازی کرده  به عنوان هافبک طراح 
در خصوص چینش بازیکنان خط میانی 
کرد:  تاکید  الدحیل  مقابل  پرسپولیس 
بازی کردن همزمان سه هافبک در میانه 
من  شد.  آنها  سردرگمی  باعث  میدان 
خودم نتوانستم بفهمم هر یک از آنها چه 

وظایفی دارند. این تیم وقتی با دو هافبک 
بازی کرد فرمت بسیار مطلوبی پیدا کرد. 
اشتباه در تعیین استراتژی اولیه نقشی 

اساسی داشت.
او افزود: در نهایت باید گفت بخش جدایی 
ناپذیر فوتبال هم در این شکست بی تأثیر 
نبود. آن شب فکر می کنم با وجود تمام 

مشکلات فنی شب پرسپولیس نبود.
پرسپولیس سطح پرسپولیس را بالا برد!

از  پرسپولیس  هواداران  انتظار  درباره  او 
این تیم تصریح کرد: پرسپولیس سطح 
توقعات را با نتایجی که خودش کسب 
کرد، بالا برد و کاملاً تیمی متفاوت در 
لیگ برتر ایران شده است. البته خیلی 
نمی توان از هوادار متوقع بود. به هر حال 
بخش بزرگی از استرسی که هوادار تحمل 
اینچنینی  واکنش های  باعث  می کند 
می شود اما واقعیت این است کارنامه آقای 
گل محمدی بسیار سطح بالاست و مربی 

حرفه ای است.
فقر مهاجم و هافبک خلاق

تعیین  مهره های  کمبود  درباره  آشوبی 
یادآور  تیم  این  حمله  خط  در  کننده 
شد: بازی با النصر و الدحیل نشان داد 

پرسپولیس چقدر نیاز به جذب مهاجم 
دارد تا بتواند عملکرد این تیم را مثمر 
ثمر کند. همچنین کمبود بازیکن خلاق 
در مرکز زمین که به قول مربیان فوتبالی 
مرد شماره هشت نامگذاری می شود در 

پرسپولیس کاملاً به چشم می خورد.
یحیی بهترین و دقیق ترین گزینه است

او درباره شعارهای احساسی تماشاگران 
الدحیل قطر مبنی  بازی پرسپولیس و 
سرمربیگری  از  محمدی  گل  رفتن  بر 
این تیم گفت: کارنامه چند سال اخیر 
جز  چیز  پرسپولیس  در  محمدی  گل 
کلمه عالی نیست. الان وقت توجه به این 
صحبت ها نیست و باید همه موارد را که 
منجر به برخی مشکلات در طول فصل 
می شود مورد بررسی قرار داد بخصوص 
اینکه هیچ نیازی به این تغییرات وجود 

ندارد.
کنار  باید  را  عوامل  کرد:  تاکید  آشوبی 
هم گذاشت تا نتیجه خوب از اتفاق های 
گرفت.  فنی  عملکرد  و  تیم  پیرامون 
باید  را  پرسپولیس  فصل  پیش  اردوی 
نگاه کرد که مطلوب برگزار نشد. سپس 
داد.  قرار  بررسی  را مورد  بازیکن  جذب 

مصدومیت بازیکنان تأثیرگذار نیز آسیب 
بزرگی زد. تک تک این اتفاقات می تواند 
روی روند یک تیم اخلال ایجاد کند. گل 
محمدی باید به شکل ویژه حمایت شود. 
باید رختکن پرسپولیس خیلی آرامش 

داشته باشد.
قهرمان  شرایط  تخریب  درباره  آشوبی 
سه گانه فصل گذشته این تیم از داخل 
مجموعه هشدار داد و گفت: حاشیه های 
به وجود آمده در پرسپولیس کم نبود. 
به  ندادن  ناهار  و  درصدی   ۱۰ جریمه 
بازیکن و حتی همین درخواست فسخ 
قرارداد آقای گل محمدی نوعی سم برای 
امیدوارم پرسپولیس  بود.  مجموعه تیم 
خودزنی نکند. هر مشکلی هم وجود دارد 

باید در داخل خانواده حل شود.
درباره مدیریت آگاهی کافی ندارم

تغییر  احتمال  درباره  پایان  در  آشوبی 
رضا درویش از مدیرعاملی سرخپوشان 
نیستم  جایگاهی  من  کرد:  خاطرنشان 
که بخواهم درباره تغییر مدیریت صحبت 
کنم. صحبت درباره این موضوعات نیاز 
به علم دارد که من آگاهی کافی ندارم./

مهدی مرتضویان

خبر عاملی که باعث حذف پرسپولیس از لیگ قهرمانان شدخبر

خُودزنی  نکنیــم هشت ورزشکار ایران برای المپیک 
زمستانی بورسیه IOC شدند

هشت ورزشکار منتخب اسکی و ورزش های زمستانی 
از  تا  المپیک شدند  بورسیه کمیته بین المللی  ایران 
حمایت مالی این کمیته برای کسب سهمیه بازی های 
المپیک زمستانی ۲۰۲۶ بهره مند شوند.بورسیه کردن 
ورزشکاران طرحی است که کمیته بین المللی المپیک 
برای هر یک دوره های المپیک اجرا می کند و طی آن 
برای حضور در  ورزشکاران منتخب کشورهای عضو 
میادین کسب سهمیه تحت حمایت مالی این کمیته 
مالی IOC در مورد  و  قرار می گیرند.طرح حمایتی 
بورسیه کردن ورزشکاران همچون المپیک تابستانی 
برای بازی های المپیک زمستانی هم اجرا می شود. در 
همین راستا و برای دوره پیش روی بازی های المپیک 
زمستانی، هشت ورزشکار منتخب فدراسیون اسکی و 
ورزش های زمستانی با انعقاد قرارداد رسمی بورسیه 
کمیته بین المللی المپیک شده اند.بورسیه شده های 
اسکی و ورزش های زمستانی شامل چهار نفر در بخش 
مردان و چهار نفر در بخش بانوان در دو رشته المپیکی 
صحرانوردی و آلپاین هستند. این ورزشکاران عبارتند از:

سمانه  )صحرانوردی(*  شمشکی  ساوه  دانیال   *
شمشکی  ساوه  فرنوش  )صحرانوردی(*  باهر  بیرامی 
)صحرانوردی(* مریم کیا شمشکی )آلپاین(* محمد ساوه 
شمشکی )آلپاین(* مهدی تیر )صحرانوردی(* محمد 
کیا دربندسری )آلپاین(* صدف ساوه شمشکی )آلپاین(

المپیک زمستانی  بازی های  بیست و ششمین دوره 
سال ۲۰۲۶ در ایتالیا برگزار می شود. هشت ورزشکار 
بازی ها شده اندقرارداد  این  برای   IOC بورسیه ایران 
بورسیه این ورزشکاران به تازگی و پس از نهایی شدن 
با کمیته ملی المپیک منعقد شده و به همین دلیل 
است  نشده  انجام  ورزشکاران  این  به  پرداختی  هنوز 
اما زمان این قرارداد آبان گذشته تا بازی های المپیک 
۲۰۲۶ را در بر می گیرد.در صورتیکه در این بازه زمانی 
فرصت شانس کسب سهمیه برای ورزشکاری به طور 
کامل از بین برود، بورسیه او قطع خواهد شد.بیست 
و ششمین دوره بازی های المپیک زمستانی ۶ تا ۲۲ 
و  میلان  در  و  ایتالیا  میزبانی  به  سال ۲۰۲۶  فوریه 
کورتینا برگزار می شود. مسابقات قهرمانی جهانی در 
سال ۲۰۲۵ یکی از میادین کسب سهمیه برای این 
بازی ها به حساب می آید. هنوز محل و زمان دقیق 
برگزاری این دوره رقابت های جهانی مشخص نیست.

دوره پیشین بازی های المپیک زمستانی سال ۲۰۲۲ 
به میزبانی چین برگزار شد. برای آن دوره بازی ها چهار 
ورزشکار ایران بورسیه کمیته بین المللی المپیک شده 
بودند. کاروان ایران به صورت محدود و با ترکیب عاطفه 
احمدی، حسین ساوه شمشکی )اسکی آلپاین( و دانیال 
ساوه شمشکی )اسکی صحرانوردی( در آن دوره بازی ها 
ساوه شمشکی  دانیال  آنها  میان  از  که  کرد  شرکت 
برای این دوره بازی ها بورسیه شده است.حسین ساوه 
شمشکی یکی از دو پرچمدار کاروان سه نفره ایران در 
المپیک زمستانی ۲۰۲۲ چین بود که نتیجه تست 
دوپینگ او مثبت اعلام شد و اینگونه با وجود شرکت در 
مراسم افتتاحیه از حضور در بازی ها بازماند. همچنین 
سید ستار صید یکی از اسکی بازان اعزامی بود که به 
دلیل کرونا از ترکیب کاروان ایران کنار گذاشته شد و 

دانیال ساوه شمشکی جایگزین او شد.

دو مدال طلای دختران قایقران ایران 
در مسابقات جوانان آسیا

سیده فاطمه میری: دختران قایقران ایران صاحب دو 
مدال طلا در مسابقات قهرمانی زیر ۲۳ سال جوانان 
آسیا شدند. مسابقات روئینگ زیر ۲۳ سال جوانان آسیا  
در پاتایای تایلند آغاز شده است. در ادامه این رقابتها دو 
قایقران ایران که به مرحله فینال این بازی ها راه یافته 
بودند به مصاف رقبا رفته و صاحب مدال طلا شدند.

زیر ۲۳  تکنفره سبک وزن  روئینگ  در  زارعی  کیمیا 
سال بانوان در فینال A با حریفانی از تایلند، ویتنام، 
قزاقستان، هنگ کنگ و سریلانکا رقابت کرد و در پایان 
با زمان ۸:۰۷.۴۵۲ دقیقه در جایگاه نخست ایستاد و 
صاحب مدال طلا شد. در این ماده نمایندگان تایلند 
و قزاقستان به ترتیب دوم و سوم شدند.در ادامه کیمیا 
زارعی و فاطمه مجلل در روئینگ دونفره سنگین وزن زیر 
۲۳ سال در فینال A به مصاف نمایندگان هنگ کنگ، 
قزاقستان و ویتنام رفتند و در پایان با زمان ۷:۲۷.۹۹۴ 
دقیقه در جایگاه نخست قرار گرفتند و صاحب مدال 
طلا شدند. در این ماده نمایندگان ویتنام و قزاقستان 
به ترتیب دوم و سوم شدند.مسابقات روئینگ قهرمانی 
و زیر ۲۳ سال جوانان آسیا در پاتایای تایلند در جریان 
است که قایق های کشورمان در چهار ماده دیگر به 

مرحله فینال و یک قایق هم به نیمه نهایی رسیده اند.
تنیس روی میز فیدر ایتالیا؛

نوشاد عالمیان به جمع ۸ بازیکن برتر 
صعود کرد

رحمان شجاعی: نوشاد عالمیان با غلبه بر نماینده 
اسلواکی به جمع ۸ بازیکن برتر مسابقات تنیس 
ایتالیا راه یافت.در ادامه مسابقات  روی میز فیدر 
انفرادی فیدر ایتالیا در مرحله یک هشتم نهایی 
از  پیستیچ«  »لوبومیر  مصاف  به  عالمیان  نوشاد 
اسلواکی رفت و با نتیجه ۳ بر یک پیروز شد.عالمیان 
در گیم نخست ۱۳ بر ۱۱ نتیجه را به حریف واگذار 
کرد اما در ادامه در سه گیم متوالی با نتایج ۱۱ بر 
۶، ۱۱ بر ۸ و ۱۱ بر ۸ از سد این حریف اروپایی 
گذشت و پیروزی خود را مسجل کرد.نوشاد برای 
رسیدن به نیمه نهایی و قطعی کردن مدال برنز خود 
با »پاناتیونیس جیوتیس« از یونان دیدار خواهد کرد.

مردان نجات غریق فارس قهرمان 
مسابقات مناطق کشور شدند

مرحله نهایی مسابقات نجات غریق مناطق کشور در 
بخش آقایان با قهرمانی فارس به پایان رسید. مسابقات 
نجات غریق مناطق کشور در مشهد برگزار و تیم های 
برتر معرفی شدند.در چارچوب این مسابقات در بخش 
بانوان تیم فارس قهرمان شد و عصر نیز در بخش آقایان 
فارس عنوان قهرمانی را از آن خود کرد تا بدین گونه 
در مشهد دوگانه قهرمانی را جشن بگیرد.همچنین 
البرز و تهران به ترتیب دوم و سوم شدند. تیم های 

گفتنی است اختتامیه این مسابقات با حضور مهدی 
حیدری رئیس فدراسیون، حجت الاسلام علی احدی 
مدیرکل دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان و 
رؤسای هیأت های شرکت کننده برگزار شد.قهرمانان 
این مسابقات برای شرکت در مسابقات جهانی پیش رو 

به تیم ملی دعوت می شوند.
هفته نهم لیگ برتر بسکتبال؛

شکست خانگی طبیعت برابر 
ذوب آهن

پریا حاجیان:تیم بسکتبال ذوب آهن در هفته نهم رقابت 
های بسکتبال لیگ برتر باشگاه های کشور مقابل طبیعت 
به برتری دست یافت.هفته نهم رقابت های بسکتبال لیگ 
برتر باشگاه های کشور با برگزاری دیدار دو تیم طبیعت 
و ذوب آهن پیگیری شد.در این دیدار تیم ذوب آهن با 
کسب برتری ۸۰ بر ۷۹، سومین شکست این فصل را 
به طبیعت تحمیل کرد.در چارچوب هفته نهم لیگ برتر 
بسکتبال روز گذشته چهار دیدار برگزار شد که طی آن 
تیم های مهرام، آورتا، کاله و مس کرمان مقابل حریفان 
خود به برتری دست یافتند. نتیجه پنج دیدار برگزار شده 

در این هفته از رقابت ها به این شرح است:
پنجشنبه ۲۳ آذر  * نفت آبادان ۸۹ - مهرام ۹۸

* آورتا ساری ۹۹ - لیموندیس شیراز ۹۷
* رعد پدافند هوایی ۸۲ - کاله ۹۴

* مس رفسنجان ۷۹ - مس کرمان ۸۷
جمعه ۲۴ آذر  * طبیعت ۷۹ - ذوب آهن ۸۰

هفته نهم لیگ برتر بسکتبال روز دوشنبه با یک دیدار به 
پایان می رسد. برنامه این دیدار به این شرح است:

دوشنبه ۲۷ آذر   * فولاد هرمزگان - شهرداری گرگان

بانوان پاورلیفتینگ ایران در آسیا 
نایب قهرمان شدند

مائده فرخی: نمایندگان ایران در مسابقات پاورلیفتینگ 
قهرمانی آسیا به عنوان نایب قهرمانی دست یافتند.در 
ادامه مسابقات پاورلیفتینگ قهرمانی آسیا ۲۰۲۳ در 
کشور مالزی، شهلا قهرمانی در حرکت اسکوات با رکورد 
۱۶۷.۵ کیلوگرم به مدال طلا رسید. ملی پوش بانوان 
کشورمان در حرکت پرس سینه دسته ۶۹ کیلوگرم 
رکورد ۸۲.۵ کیلوگرم را ثبت کرد. همچنین قهرمانی 
در ددلیفت وزنه ۱۷۵ کیلوگرمی را مهار و با رکورد ۴۲۵ 
کیلوگرم به عنوان نایب قهرمانی رسید.الهام سلیمیان 
وزنه ۱۶۵ کیلوگرمی  مهار  با  در دسته ۷۶ کیلوگرم 
در حرکت اسکوات کار خود را آغاز کرد. او در حرکت 
پرس سینه با رکورد ۹۷.۵ کیلوگرم به مدال نقره رسید. 
سلیمیان در یک رقابت میلیمتری در حرکت ددلیفت 
وزنه ۱۹۲.۵ کیلوگرم را به درستی مهار کرد و به مدال 
نقره رسید.فاطمه نایب مهدی در رده سنی پیشکسوتان 
و الهام سلیمیان و شهلا قهرمانی در بخش بزرگسالان 
به عناوین نایب قهرمانی دست یافتند و با سه مدال نقره 

مجموع کارنامه قابل قبولی را به نام خود ثبت کردند.

میزبانی هندبال ایران از آسیایی ها 
بعد از 1۷ سال

با اعلام فدراسیون هندبال آسیا، دهمین دوره مسابقات 
نوجوانان پسر آسیا به میزبانی ایران برگزار می شود.پس 
از چند میزبانی موفق رویدادهای هندبال آسیا در چند 
سال اخیر و با توجه به رضایت فدراسیون هندبال آسیا از 
میزبانی کشورمان و همچنین رایزنی های علیرضا پاکدل، 
رئیس فدراسیون هندبال برای اخذ میزبانی رقابت های 
 )AHF( آسیا  هندبال  فدراسیون  هندبال،   آسیایی 
اعلام کرد ایران به عنوان میزبان دهمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی نوجوانان پسر آسیا انتخاب شده است.

ایران پیش از این در سال ۲۰۰۶ میزبان این رقابت ها 
شده بود که با مقام قهرمانی تیم ملی هندبال نوجوانان 
کشورمان به پایان رسیده بود و حال پس از ۱۷ سال این 
میزبانی در دوره علیرضا پاکدل به دلیل اینکه رقابت های 
قهرمانی هندبال نوجوانان و بزرگسالان ساحلی آسیا در 
تهران و همچنین جام باشگاه های آسیا در اصفهان به 
صورت مطلوب برگزار شد، مجدداً میزبانی این رویداد 
دوره  دهمین  است  رسید.قرار  ایران  به  المللی  بین 
مسابقات هندبال قهرمانی نوجوانان پسر آسیا از ۴ تا ۱۳ 
شهریور ۱۴۰۳ به میزبانی کشور ایران برگزار شود.این 
مسابقات در رده سنی ۲۰۰۷/۲۰۰۶ – ۱۳۸۵/۱۳۸۴ 
 ۲۰۲۵ قهرمانی  مسابقات  انتخابی  و  می شود  برگزار 

اسلوونی نیز هست.

حافظ حاجیان: حریفان متین رضایی، 
آرین سلیمی سه  و  یعقوبی  ابوالفضل 
نماینده ایران در مرحله نهایی مسابقات 

گرنداسلم تکواندو مشخص شدند.
به  گرنداسلم  مسابقات  نهایی  مرحله 
رقابت های  از  مرحله  آخرین  عنوان 
کسب سهمیه المپیک از طریق سیستم 
رنکینگ طی روزهای ۲۵ و ۲۶ آذرماه 
در سالن تکواندو مرکز نمایشگاهی شهر 

ووشی چین برگزار می شود.
مسابقات،  این  نخست  روز  در   
تکواندوکاران اوزان ۴۹- و ۶۷- کیلوگرم 
گروه بانوان، اوزان ۶۸- و ۸۰+ کیلوگرم 
مردان مبارزات خود را برگزار می کنند 
که متین رضایی و ابوالفضل یعقوبی در 
وزن ۶۸- کیلوگرم و ارین سلیمی در 
حریفان  دیدار  به  کیلوگرم   +۸۰ وزن 

خود می روند.
رضایی  متین  کیلوگرم   -۶۸ وزن  در 
در بالای جدول دور نخست را با قرعه 

استراحت پشت سر می گذارد و سپس 
به دیدار برنده »هو جو جین« و »تائه 
می رود.  جنوبی  کره  از  کیم«  یونگ 

رضایی در صورت پیروزی در این دیدار 
مبارزه  برنده  فینال  به  رسیدن  برای 
»دنلیوف« از روسیه و »مارکو گلوبیچ« 

از کرواسی را پیش رو دارد.
ایران  نماینده  دیگر  یعقوبی  ابوالفضل 
در همین وزن دور نخست »ماکسیم 
و  دارد  رو  پیش  را  روسیه  از  اوسین« 
از  لیانگ«  »یوشوای  دیدار  به  سپس 
چین می رود.برنده مبارزه دو تکواندوکار 
چینی حریف دور سوم یعقوبی خواهد 

بود.
آرین سلیمی در وزن ۸۰+ کیلوگرم بعد 
از استراحت در مبارزه نخست به دیدار 
برزیل و  از  برنده مبارزه »پدرو آرتور« 
»رافائل آیکائف« از روسیه می رود. برنده 
چین  از  »سونگ«  و  »وانگ«  مبارزه 

حریف دور سوم سلیمی می باشد.

با انجام قرعه کشی؛

حریفان تکواندوکاران ایران در مرحله نهایی گرنداسلم مشخص شدند

سواری  دوچرخه  ملی  های  تیم  مدیر 
به  خارجی  مربی  یک  حضور  تائید  با 
نام پس از سالها در راس تیم ملی این 
رشته، گفت: این مربی بلژیکی مجازی به 
رکابزنان برنامه داده و آنها را تا المپیک 

رصد خواهد کرد.
آخرین  در  سواری  دوچرخه  فدراسیون 
نشست کمیته فنی خود از تصمیم نهایی 
اهل  خارجی  مربی  یک  حضور  برای 

بلژیک خبر داده است.
قبل  سالها  کشورمان  سواری  دوچرخه 
از حضور مربی خارجی بهره می برد که 
در آن زمان این رشته در بخش جاده در 
قاره آسیا آقایی کرده و سالها ایران با سه 
سهمیه کامل در بازیهای المپیک حاضر 
شده و تیم ها و باشگاه های کشورمان هم 
در رویدادهای مختلف می درخشیدند. 
کوهستان  سواران  دوچرخه  کاشف 
همچون فراز شکری و فرانک پرتوآذر هم 

یک مربی خارجی در این رشته بود.
اما از بیش از ۱۰ سال قبل حضور مربیان 
خارجی در این رشته کمرنگ شد. معضل 
فاصله دوچرخه سواران کشورمان با دیگر 
قاره  رکابزنان جهان و حتی کشورهای 
آسیا از نظر تجهیزات و عدم حضور در 

تورنمنت های بین المللی از یک سو و 
نیاز به حضور مربیانی با علم روز و دانش 
جدید تمرینات این رشته قدرتی سرعتی 
باعث شد تا باز هم فدراسیون به سمتی 
حرکت کند که از یک مربی خارجی بهره 
ببرد.محمود وفایی مدیر تیم های ملی 
این  حضور  مورد  در  سواری  دوچرخه 
مربی گفت: فدراسیون دوچرخه سواری 
برای حضور موفق تنها نماینده کشورمان 
در بازیهای المپیک پاریس با »جاناتان 
ویگینس« مربی خارجی متولد انگلستان 
و مقیم بلژیک، وارد مذاکره شده و توافقات 
اولیه برای حضور این مربی صورت گرفته 
و منتظر تایید کمیته المپیک برای انعقاد 

قرارداد هستیم.
وی افزود: قرارداد این مربی شش ماهه و 
فعالیت اش به صورت مجازی است و قرار 
است به صورت آنلاین وضعیت رکابزنان 
را رصد کرده و به طور شخصی برای هر 
رکابزن معرفی شده از سویی ایران برنامه 
مربی  این  کرد:  خاطرنشان  بدهد.وی 
المپیک  مسابقات  در  زیادی  شاگردان 
داشته و سالها به عنوان مربی در تیم ملی 
دوچرخه سواری و شنای بلژیک فعالیت 
داشته است و همراه رکابزنان این کشور 

در سه المپیک ۲۰۰۸، ۲۰۱۲ و ۲۰۱۶ 
حضور داشته است.

ویگینس«  »جاناتان  داد:  ادامه  وفایی 
بلژیکی برنامه خود را برای فعالیت شش 
ما  به  پاریس  المپیک  بازیهای  تا  ماهه 
ارائه کرده و ما منتظر تائید کمیته ملی 
المپیک برای انعقاد قرارداد هستیم. به 
محض تایید کمیته المپیک قرارداد امضا 
و با اولین پرداخت از سوی ما این مربی 
براساس شرایط هر ورزشکار معرفی شده 

از سوی ما برنامه شخصی ارائه می دهد.
وی در رابطه با وضعیت حضور این مربی 
هم گفت: در تمام دنیا این مسئله مرسوم 
است و خیلی از مربیان مطرح تنها به 
صورت مجازی و آنلاین و با ارائه وضعیت 
روزانه ورزشکاران به آنها برنامه شخصی 
می دهند. قرار است با توجه به داده های 
دستگاه پاور متر که دوچرخه ورزشکاران 
به آن مجهز شده است به طور آنلاین 
برای  آنها  شرایط  و  رصد  آنها  وضعیت 
مربی ارسال شود تا وی هم برنامه مختص 

آنها را ارائه دهد.
سواری  دوچرخه  ملی  های  تیم  مدیر 
تصریح کرد: باید در ادامه مسیر شرایط را 
بسنجیم. این احتمال وجود دارد که این 

مربی برای بررسی وضعیت ورزشکاران به 
ایران هم بیاید.

رکابزنان در  برنامه حضور  وی در مورد 
گفت:  هم  مختلف  مسابقات  و  تورها 
قرار است این مربی با توجه به وضعیت 
رکابزنان زمینه حضور ورزشکاران ما در 
تورهای مختلف بین المللی و مسابقات 
از  قبل  بهتر  تدارکات  برای  را  اروپایی 

بازیهای المپیک پاریس فراهم کند.
این پرسش که چه  به  وفایی در پاسخ 
خواهند  برنامه  مربی  این  از  کسانی 
گرفت هم گفت: هنوز قطعی نیست اما 
برجوانگرایی  را  خود  رویکرد  فدراسیون 
از  شده  معرفی  نفرات  قطعاً  و  گذاشته 
سوی کمیته ملی المپیک از بین رکابزنان 
جوان خواهند بود. ولی برنامه ما این است 
که حداقل چهار نفر سه رکابزن مرد و 
یک رکابزن زن به صورت تخصصی با این 

مربی تمرین کنند.
دوره  سه  بلژیکی  ویگینس«  »جاناتان 
تیم ملی دوچرخه  با  را همراه  المپیک 
وی  است.  کرده  تجربه  بلژیک  سواری 
علوم  ورزشی،  روانشناسی  علوم  در 
تغذیه ورزشی و علوم فیزیولوژی ورزش 

تحصیلات دارد.

تاکید روی جوانگرایی؛

جزئیات همکاری »آنلاین« فدراسیون دوچرخه سواری با سرمربی خارجی
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) آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی وساختمانهای فاقد سند 
رسمی حوزه ثبتی چالوس شماره 118(    

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک 
قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی چالوس مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و 
بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل 

آگهی می گردد :
قشلاقی  یک  بخش  شماره 1اصلی  به  آباد  فرج  درقریه  واقع  املاک 

دهستان کلارستاق)ناحیه00(
977 فرعی به نام علی میار نعیمی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی  به مساحت 325.02 مترمربع با کاربری توریستی جهانگردی خریداری مع 

الواسطه از نوروزعلی چاقوساز)نیکوکار( مالک رسمی
978 فرعی به نام محمود حاجی محمدی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی  به مساحت 331.91 مترمربع با کاربری مسکونی و مسیر شبکه 

خریداری مع الواسطه از محمد چاقو ساز مالک رسمی
979 فرعی به نام پروین قربانی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  
به مساحت 130.13 مترمربع با کاربری توریستی جهانگردی خریداری مع الواسطه 

از محمد حسین چاقوساز)نیکوکار( مالک رسمی
980 فرعی به نام منصور نوری  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  
به مساحت 498.72 مترمربع با کاربری مسیرشبکه و توریستی جهانگردی خریداری 

مع الواسطه از نوروز علی چاقوسازمالک رسمی
املاک واقع در قریه سلیم آباد به شماره 3 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
1228 فرعی قسمتی از پلاک شماره 28 فرعی به نام حمیدرضا پور کریمی دریا 
کناری نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 351.28متر 
مربع با کاربری مسکونی-مسیر شبکه بلا واسطه از مالکیت مشاعی آقای احمد بذر 

افشان گلسفید
املاک واقع در قریه گرامجان به شماره 4 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
801 فرعی به نام ابراهیم پور ابراهیم نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 267.50 متر مربع با کاربری ورزشی خریداری مع الواسطه از 

جمشید کاظمی مالک رسمی
قشلاقی  یک  بخش  شماره 5اصلی  به  آیشبن   قریه  در  واقع  املاک 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
1052 فرعی به نام رضا نعمتی نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 199.02 متر مربع با کاربری باغات خریداری مع الواسطه از حیدر پور 

جمشیدی مالک رسمی
املاک واقع در قریه کلاچان  به شماره 11 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
584 فرعی به نام آرمان احمدی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 217مترمربع با کاربری مسکونی خریداری مع الواسطه از توران خانی 

مالک رسمی
586 فرعی قسمتی از پلاک شماره 14فرعی به نام فاطمه جباری نیک نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 310.50مترمربع با کاربری 

مسکونی بلاواسطه خریداری از مالکیت مشاعی خودش 
املاک واقع در قریه امامرود به شماره 12 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
960 فرعی قسمتی از پلاک شماره 77 فرعی به نام سیده زهرا سید محمودی 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 328.17 متر مربع 

با کاربری زراعی خریداری بلاواسطه از مالکیت مشاعی خودش 
املاک واقع در قریه هرطه کلا به شماره 13 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
1119 فرعی به نام محمدباقر باقری هچرود نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 2772.38 متر مربع )کاربری مسکونی و باغات( عرصه 
قسمتی از پلاک 13 اصلی قریه هرطه کلا و اعیان قسمتی از پلاک شماره 3 فرعی 
از 13 اصلی واقع در قریه هرطه کلا بلاواسطه از مالکیت رسمی آقای محمد ابراهیم 

باقری هچرود و اعیان قسمتی از مالکیت مشاعی خودش
املاک واقع در قریه آهنگر کلا به شماره 19 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
1181 فرعی به نام ابوتراب صادقی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 266.30 متر مربع) با کاربری 142 متر مربع مسکونی و مابقی 
زراعی می باشد( خریداری مع الواسطه از سید اشرف الدین محسن پور مالک رسمی

املاک واقع در قریه میانکی به شماره 24 اصلی بخش یک قشلاقی 
دهستان کلارستاق )ناحیه 00(

4028 فرعی به نام احسان اله هرسیج ثانی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 231.18 متر مربع با کاربری باغات خریداری مع الواسطه 

از عمران رمضانی مالک رسمی
4029 فرعی قسمتی از پلاک شماره 4003 فرعی به نام مسعود محمدی نیک 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 481.38 متر مربع 
)با کاربری زراعی()عرصه دارای پلاک 4003 از 24 اصلی(بلاواسطه خریداری از 
آقای نجی اله محمدی نیک بلاواسطه خریداری از آقای نجی اله محمدی نیک 

مالکیت رسمی 
4030 فرعی به نام اباصلت جعفر صالحی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 220.20 متر مربع با کاربری قسمتی مسکونی و قسمتی 

زراعی خریداری مع الواسطه از آقای عمران رمضانی مالکیت رسمی
4031 فرعی به نام مسلم قاسمی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 480.08 متر مربع با کاربری قسمتی مسکونی و قسمتی با 

کاربری باغات خریداری مع الواسطه از محمد کریم قاسمی مالکیت رسمی
املاک واقع در مرتع هرطه کلا به شماره 28 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
946 فرعی به نام پیمان تیمور نژاد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 200 متر مربع با کاربری باغات خریداری مع الواسطه از آقای 

علی اصغر شعبانی مالکیت رسمی 
947 فرعی به نام فریده خدایاری ممان نسبت به چهار دانگ مشاع ازششدانگ و 
زهرا فریدونی ممان نسبت به دو دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 410.20 متر مربع با کاربری زراعی خریداری مع الواسطه از 

آقای رجبعلی صفر پور مالکیت رسمی 
948 فرعی به نام معصومه قربان حسینی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 393.79 متر مربع با کاربری زراعی خریداری مع الواسطه 

از رجبعلی صفر پور مالکیت رسمی 
املاک واقع در قریه پیچیده به شماره 31 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
118 فرعی قسمتی از پلاک شماره 15 فرعی به نام زهرا خانم بنازاده نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 3848.98متر مربع )باکاربری 
2330متر مربع مسکونی و 1518.98 متر مربع باغ( بلاواسطه از مالکیت مشاعی 

آقای حسین حسن نژاد
املاک واقع در قریه گیل کلا به شماره 33 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
200 فرعی به نام محمود حیدریان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 543.50 متر مربع )بخش عمده ای دارای کاربری مسکونی و 
قسمتی دارای کاربری باغ می باشد(خریداری بلاواسطه از قربانعلی حیدریان مالکیت 

رسمی 
املاک واقع در قریه فقیه آباد به شماره 36 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
162 فرعی به نام محمد جوادرضا پور نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 265.20 متر مربع )با کاربری مسیر شبکه-نمایشگاه محصولات 

بومی(خریداری مع الواسطه از محمدحسین نجفی سجوبسری مالکیت رسمی 
املاک واقع در مزرعه اناربن به شماره 38 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
4 فرعی به نام شکوفه حکیم زاده نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 590.63 متر مربع با کاربری مسکونی خریداری مع الواسطه از 

آقای حکیم علی حکیم زاده مالکیت رسمی 
املاک واقع در قریه چالوس محله به شماره  41 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
3889 فرعی قسمتی از پلاک شماره 427فرعی به نام فرامرز طاهری کلاه دوز 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 233.71 متر مربع 
با کاربری مسکونی ،220 متر مربع از مالکیت مشاعی خودش و 13.71 متر مربع 

بلاواسطه از مالکیت مشاعی آقای امیر توپا اسفندیاری 
املاک واقع در قریه علی آباد به شماره  43 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
564 فرعی به نام زینب صیادی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 167.30 متر مربع خریداری بلاواسطه از غریب علی صیادی مالک 

رسمی
املاک واقع در قریه دارمیشکلا به شماره  44 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
809 فرعی قسمتی از پلاک شماره 172فرعی به نام عبدالعظیم صفر رضوی زاده 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 153.80 متر مربع 

بلاواسطه از مالکیت مشاعی آقای عبدالکریم صفر رضوی زاده
املاک واقع در قریه کریم آباد به شماره  49 اصلی بخش یک قشلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
123 فرعی قسمتی از پلاک شماره 21 فرعی به نام معصومه توکلی نیک نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 485.16متر مربع باکاربری 

باغات بلاواسطه خریداری از مالکیت مشاعی خودش
املاک واقع در قریه ذوات غرب به شماره  50 اصلی بخش یک ییلاقی 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
245 فرعی به نام حامی امامی سرچشمه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 460.65متر مربع با کاربری مسکونی خریداری مع الواسطه 

از عیسی دلفانیان مالک رسمی
ییلاقی  به شماره  60 اصلی بخش یک  املاک واقع در قریه طلاجو 

دهستان کلارستاق )ناحیه 00(
57 فرعی به نام معصومه صادق کوهستانی  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 853.39 متر مربع)با کاربری 740متر مربع مسکونی مابقی 

کاربری زراعی( خریداری مع الواسطه از شیرعلی صادقی مالک رسمی
قشلاقی  یک  بخش  اصلی  شماره 9  به  پالوژده   درقریه  واقع  املاک 

دهستان کران)ناحیه 02(
4167 فرعی قسمتی از پلاک شماره 29و36فرعی به نام مهدیه کیا لاشکی  نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  به مساحت 211.49مترمربع با کاربری 

پارک و فضای سبز خریداری مع الواسطه از ابراهیم ابراهیم پور مالک رسمی 
4181 فرعی به نام روح اله شمس ناتری  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی  به مساحت 166.42 مترمربع خریداری مع الواسطه از جعفر خواجوند 

مالک رسمی 
4182 فرعی به نام زهرا جعفر نژاد  و سید حسن حسینی شریعت آباد هر کدام 
نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  به مساحت 
239.9 مترمربع با کاربری مسکونی مشروط خریداری مع الواسطه از علی اکبر غلام 

بیرقیان مالک رسمی 
املاک واقع در مرتع لاپی زنان به شماره 99 اصلی بخش یک ییلاقی 

دهستان بیرون بشم)ناحیه 03(
395 فرعی قسمتی از پلاک شماره 319 فرعی به نام محمد هادی قنوات نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 2073 مترمربع با کاربری 

پارک و فضای سبز بلاواسطه از مالکیت مشاعی خودش
ییلاقی  یک  بخش  اصلی  شماره 115  به  گویتر  قریه  در  واقع  املاک 

دهستان بیرون بشم)ناحیه 03(
519 فرعی به نام اشرف پولادی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 373.77 مترمربع با کاربری مسکونی خریداری بلاواسطه  از بنیاد 

مستضعفان انقلاب اسلامی مالک رسمی
املاک واقع در قریه باندرسفلی به شماره 9 اصلی بخش یک ییلاقی 

پنجکرستاق)ناحیه 04(
76 فرعی قسمتی از پلاک شماره 54 فرعی به نام حسن زراعتی نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 440 مترمربع )170متر کاربری مسکونی 

و مابقی با کاربری باغ می باشد( خریداری بلاواسطه از مالکیت مشاعی خودش
ییلاقی  یک  بخش  اصلی  شماره 48  به  مجلار  قریه  در  واقع  املاک 

پنجکرستاق)ناحیه 04(
31 فرعی به نام لیلا رمضانی البرزی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
ساختمان به مساحت 398 مترمربع با کاربری مسکونی خریداری مع الواسطه از 
فضل اله تقی پور مالک رسمی. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین 
نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه 
و محلی / کثیرالانتشار در شهر ها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا 
در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید 
از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند 
. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند 
مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . بدیهی است برابر ماده 
13 آیین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی 
پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی 
تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت 
همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و 
فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت 

اختصاصی منتشر می نماید.شناسه آگهی: 1614930
تاریخ انتشار نوبت اول:  1402/09/11

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/27    
محمود حسام

سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک چالوس

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون :
پتانسیل صادرات یک میلیون تن 

مرغ در سال وجود دارد
رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون گفت: با توجه به ظرفیت 
صنعت طیور امکان صادرات یک میلیون تن مرغ در سال به بازارهای 
هدف وجود دارد.ارسلان قاسمی گفت: وزارت جهاد و تولیدکنندگان 
مرغ در تلاشند تا با روند مناسب جوجه ریزی متناسب با نیاز کشور 
از نوسانات قیمت جلوگیری کنند.او با بیان اینکه صنعت طیور وابسته 
به نهاده دامی است، افزود: بخش عمده نهاده دامی از خارج تامین می 
شود که براین اساس بخشی از واردات در انحصار افراد قرار دارد که 
همین امر زمینه را برای نوسان قیمت نهاده و در نهایت بازار مرغ فراهم 
می کند.قاسمی ادامه داد: با توجه به نوسان قیمت گوشت قرمز و 
جایگزینی گوشت مرغ در سبد خانوار، بازار با نوساناتی روبرو شده است 
که مسئولان وزارت جهاد با اتخاذ برخی سیاست ها بدنبال کاهش 
التهابات در بازار هستند.رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون با بیان 
اینکه سالانه 2 تا 2 میلیون و 200 هزار تن مرغ در کشور مصرف 
می شود، گفت: با توجه به پتانسیل صنعت طیور در صورت استفاده 
حداکثری از ظرفیت واحدهای مرغداری، امکان صادرات سالانه یک 

میلیون تن مرغ به بازارهای هدف وجود دارد.

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: تا پایان امسال 10 هزار 
واحد مسکن مهر در شهر جدید پردیس به اتمام می رسد و 

تحویل متقاضیان خواهد شد.
علیرضا جعفری مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید 
گفت: با توجه به پروژه های نیمه کاره ای که در مسکن مهر 
شهر جدید پردیس وجود داشت،  رئیس جمهور و وزیر راه و 
شهرسازی تاکید داشتند که تعهدات باقی مانده مسکن مهر 
در این شهر هرچه سریعتر انجام شود و پروژه های نیمه تمام 
به اتمام برسد.او می گوید: در  شهر پردیس 10 هزار واحد 
تکمیل شده و مراحل محوطه سازی هم به اتمام رسیده 
است که تا پایان امسال تحویل متقاضیان خواهد شد.به 
گفته مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید، طی دو سال 

گذشته  بیش از  35 هزار واحد مسکن مهر تکمیل و به 
متقاضیان تحویل داده شده است.

جعفری با بیان اینکه به دلیل محدودیت های مالی دستگاه 
های خدمات رسان با مشکلات و موانعی مواجه بودند، افزود: 
ما در شهرهای جدید بخشی از زیر ساخت های شهری را 
اجرا کردیم به طوری که  تامین گاز  با هماهنگی دستگاه 
های مربوطه  انجام شده است.معاون وزیر راه و شهرسازی 
بیان کرد: با توجه به اینکه این پروژه ها در سنوات گذشته 
بر اساس استانداردهای قدیم تهیه و اجرا شده بود بسیاری 
از این موارد باید با هماهنگی استانداردهای نظام مهندسی 
انجام شود.مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید بیان 
کرد: درحال حاضر با توجه به دستور وزیر راه و شهرسازی 

باید با سرعت بیشتری تحقیقات شهری صورت گیرد. برای 
برخی از پروژه ها هم جلساتی با استانداری تهران و اعضای  
هیات مدیره شهرهای جدید برگزار و نواقص برطرف شد 
و باید اعتبارات مورد نیاز را برای تکمیل انشعابات تعیین 
تکلیف کنیم.وی اظهار کرد: با توجه به تاکیدات استاندار 
تهران و پیگیری های انجام شده، دستگاه های خدمات رسان 
انشعابات خود را تعیین تکلیف کرده اند.جعفری بیان کرد: 
یک بسته 10 هزار واحدی از مسکن مهر را تا پایان امسال 
افتتاح خواهیم کرد و بخشی از واحدها هم که در مرحله  
اسکلت هستند را سریعتر تکمیل می کنیم و به بهره برداری 
خواهیم رساند و امیدواریم تا پایان  سال آینده پرونده مسکن 

مهر را ببندیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی :

10 هزار واحد مسکن مهر پردیس تا پایان سال 
تحویل متقاضیان می شود

۱۲ دی عرضه ۵۱ درصدی سهام 
سرخابی ها آغاز می شود

باشگاه های  سهام  از  درصد   51 فرابورس،  اطلاعیه  اساس  بر 
فرهنگی ورزشی پرسپولیس و استقلال در 12 دی 1402 عرضه 
می شود.بر اساس اعلام فرابورس بر پایه نامه شماره 2975/ص/ 
1402 در تاریخ 22 آذر 1402 یک شرکت کارگزاری سازمان 
خصوصی سازی در نظر دارد تعداد 5.362.657.650 سهم معادل 
51 درصد از سهام شرکت فرهنگی ورزشی پرسپولیس)سهامی 
و  نقد  عمده،  بطور  را  و جوانان  ورزش  وزارت  به  متعلق  عام( 
شرایطی از طریق بازار پایه فرابورس به فروش برساند.بر اساس 
این گزارش،تاریخ عرضه سهام این شرکت روز سه شنبه 12 دی 
این گزارش آمده است،  ادامه در  1402 تعیین شده است.در 
بر اساس نامه شماره 02/2392 در تاریخ 22 آذر 1402 یک 
شرکت کارگزاری ، همچنین سازمان خصوصی سازی در نظر دارد 
تعداد 5.503.486.500 سهم معادل 51 درصد از سهام شرکت 
فرهنگی ورزشی استقلال )سهامی عام( متعلق به وزارت ورزش و 
جوانان را بطور عمده، نقد و شرایطی از طریق بازار پایه فرابورس 
به فروش برساند.افزون بر این،تاریخ عرضه سهام این شرکت روز 

سه شنبه 12 دی 1402 تعیین شده است.
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بین الملل
بدهی بیمه ها به 

بیمارستان ها از جیب 
بیمار پرداخت می شود!

حق بیمه می دهیم که در وقت مبادا بتوانیم از مزایای آن بهره مند شویم، 
اما به نظر می رسد برخی مراکز و مؤسسات درمانی، بیمه ها را قبول ندارند 

و باید از جیب پرداخت کنیم.
 یکی از مشکلات و چالش های بیمه شدگان، استفاده بهینه از خدمات 
درمانی است که در قبال آن، هر ماه حق بیمه پرداخت می کنند؛ اما به 

دلایل عدیده ای امکان برخورداری از مزایای بیمه را ندارند.
در این بین، بیمارستان ها را می توان به عنوان نقطه چالش بین بیمه گذار 
و بیمه گر تلقی کرد، زیرا؛ بیشترین حجم مراجعات و خدمات درمانی 
در بیمارستان ها انجام می شود و از همین رو، بیمه شدگان توقع دارند، 

کمترین چالش و مشکل را با بیمارستان ها داشته باشند.
سلمان اسحاقی سخنگوی کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، معتقد 
برای کادر درمان،  بیمه ها، می توان  به موقع بدهی  با پرداخت  است؛ 

کم  و  محروم  استان های  داروخانه های  و  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
برخوردار، مشوق و انگیزه ایجاد کرد و یکی از دلایلی که ۶۰ درصد 
پزشکان متخصص در ۵ کلانشهر کشور هستند به این خاطر است که 
توانسته اند این خلاء را با ایجاد مطب های خصوصی پُر کنند اما استان های 
محروم از ظرفیت مطب های خصوصی نمی توانند استفاده کنند، بنابراین 

پرداخت معوقات در زمان مناسب می تواند کارساز باشد.
وی با عنوان این مطلب که بیمه ها یکی از ارکان بسیار مهم برای خدمات 
رسانی به مردم در حوزه سلامت هستند، افزود: بیمه ها باید به تکالیف 
قانونی خودشان در زمان مقرر عمل کنند. وقتی مطالبات مراکز درمانی 
در زمان مقرر، مشخص و معین پرداخت شود، می توانند خدمات بهتری 

به مردم و بیماران ارائه کنند.
و  ماه ۶۰ درصد مطالبات مراکز  باید ظرف یک  بیمه ها  قانون  طبق 

مؤسسات طرف قرارداد و ظرف سه ماه با آنها تسویه کنند.
این در حالی است که چنین اتفاقی هرگز رخ نمی دهد و بیمه ها از قانون 
تمکین نمی کنند. همین موضوع باعث اعتراض و گلایه مراکز و مؤسسات 
درمانی طرف قرارداد بیمه ها می شود و در نهایت، از عقد قرارداد با آنها 

امتناع می کنند.
بیمه شدگان ضرر کنند و  باعث می شود  این چالش و دعوا،  نتیجه 

هزینه های درمان را از جیب پرداخت کنند.
سعید کریمی معاون درمان وزارت بهداشت، با انتقاد از بیمه های پایه که 
در پرداخت مطالبات مراکز و مؤسسات درمانی تأخیر می کنند، به ۱۱۰ 

بیمارستان در کشور اشاره کرد که با بیمه های پایه قرارداد ندارند.
وی با عنوان این مطلب که ما نمی توانیم این بیمارستان ها را پلمب کنیم، 
گفت: تعدادی از این بیمارستان ها برای تأمین اجتماعی و نیروهای مسلح 
است.معاون درمان وزارت بهداشت تاکید کرد: راه هایی وجود دارد که 
صنعت بیمه در کشور پا بگیرد و قوی شود، مثل بقیه کشورها مردم نباید 
این پول را بدهند باید قیمت ها واقعی، ولی از طریق بیمه ها پرداخت شود.

مشکلات بیمه ها با مراکز و مؤسسات درمانی، تمامی ندارد و در این بین؛ 
بیماران هستند که متضرر می شوند. زیرا، حق بیمه را پرداخت می کنند 
اما نمی توانند آن طور که باید از مزایای پیش بینی شده در قوانین و 

مقررات، استفاده کنند.

آزمایش روی حیوانات؛

استفاد از نانومواد برای 
ساخت واکسن ایدز

یک گروه تحقیقاتی از نانومواد برای ساخت واکسن ضدایدز استفاده 
کردند. نتایج کار آن ها روی موش ها و خرگوش ها نتایج دلگرم کننده ای به 

دنبال داشته هر چند هنوز روی انسان آزمایشی انجام نشده است.
 یک ایمونولوژیست از فناوری نانو برای ساخت واکسن HIV استفاده 
کرده است. جوی لین چین محققی است که نتایج جالب توجهی در 
استفاده از نانومواد برای تولید واکسن ضدایدز به دست آورده است. چن 
متولد و بزرگ شده تایپه، تایوان است، که در سال ۲۰۱۷ به آمریکا آمده تا 
درمقطع دکتری دانشگاه دوک ادامه تحصیل دهد. وی در حال حاضر یک 
پژوهشگر فوق دکترا در کودکان در کالج پزشکی ویل کرنل در نیویورک 
است، جایی که وی و همکارانش از نانومواد برای تحقیق در مورد واکسن 

HIV استفاده می کنند.
دکتر جوئل کولی، از دانشگاه دوک، پیشگام مطالعه در حوزه نانومواد 
است. اگرچه همه گیری HIV/AIDS بیش از ۴۰ سال پیش آغاز شد، 
اما دانشمندان هنوز واکسن مؤثر در برابر این ویروس ایجاد نکرده اند. 
HIV به سرعت جهش می کند. این گروه معتقدند که نانومواد می تواند 

به ساخت واکسن برای مقابله با این ویروس کمک کند.
واکسن HIV این گروه تحقیقاتی هنوز در میمون ها یا انسان ها مورد 
آزمایش قرار نگرفته اما آزمایشات بالینی در موش ها و خرگوش ها نتایج 

دلگرم کننده ارائه کرده است.
مقاله اخیری که در مجله ایمونولوژی به چاپ رسیده، نشان می دهد که 
ایمنی شناسان درک ذاتی از اهمیت تنوع، حداقل در سطح بیولوژیکی 

دارند. ایمونولوژی به عنوان یک زمینه، فضای زیادی برای رشد دارد.

ثبت یک اختراع برای 
تولید فیلتر هوای آبگریز 

و مستحکم
پتنتی برای تولید فیلتر هوای آبگریز و مستحکم توسط یک شرکت 
ژاپنی ثبت شد.شرکت هوکوتسو به تازگی پتنتی ثبت کرده است که 
مربوط به نوعی فیلتر هوا می شود. این فیلتر قادر به دفع آب بوده و از 
استحکام بالایی نیز برخوردار است. برای تولید این فیلتر از پارچه های 
نبافته حاوی الیاف شیشه و یک رزین اتصال دهنده کاتیونیک و همچنین 
سورفاکتنت و فلورورزین استفاده شده است. نسبت جرم جامد فلورورزین 

به سورفاکتانت کاتیونی بین ۷۰/۳۰ تا ۲۰/۸۰ است.
این پتنت با شماره US۲۰۲۳۰۲۷۸۰۰۸A۱ به ثبت رسیده که مربوط به 

یک فیلتر هوا است. دانشمندان در این پتنت ادعا می کنند که فلورورزین 
مورد استفاده در محیط فیلتر می تواند غیر یونی یا کاتیونی باشد. علاوه 
بر این، محیط فیلتر دارای محتوای جرم جامد از رزین اتصال دهنده 
کاتیونی، فلورورزین و سورفاکتانت کاتیونی است که در کنار هم ۲ تا ۱۲ 

درصد از کل محیط فیلتر را تشکیل می دهند.
پارچه بافته نشده مرطوب در محیط فیلتر شامل انواع مختلف الیاف 
شیشه ای است. این موارد شامل الیاف پشم شیشه ای با قطر ۱ تا ۱۰ 
میکرومتر، الیاف پشم شیشه ای با قطر کمتر از ۱ میکرومتر و الیاف 

شیشه ای خرد شده با قطر ۴ تا ۳۰ میکرومتر است.
علاوه بر این محیط فیلتر نیز ممکن است حاوی الیاف اتصال دهنده باشد. 
محتوای جرم جامد شامل الیاف اتصال دهنده، رزین اتصال دهنده کاتیونی، 

فلورورزین و سورفکتانت کاتیونی است.
این روش شامل تشکیل دوغاب فیبر شیشه ای در یک ورق مرطوب است. 
سپس ورق مرطوب با محلول آبی حاوی رزین اتصال دهنده کاتیونی، 
فلورورزین و سورفاکتانت کاتیونی آغشته می شود. سرانجام، ورق مرطوب 

آغشتهبهسوسپانسیونآبیخشکمیشود

یافته محققان اتریشی؛

رژیم غذایی گیاهی خطر 
دیابت را تا 24 درصد 

کاهش می دهد
یک مطالعه جدید نشان می دهد که رژیم غذایی سالم گیاهی می تواند 
خطر ابتلا به دیابت نوع ۲ را تا ۲۴ درصد کاهش دهد. به گفته محققان، 
افرادی که  تازه، سبزیجات و غلات کامل حتی در  خوردن میوه های 
استعداد ژنتیکی دیابت یا عوامل خطرزا مانند چاقی، سن بالا یا کمبود 

فعالیت بدنی دارند، این اثر محافظتی را دارد.
بر اساس این گزارش، محققان بهبودهای سلامتی خاصی را از یک رژیم 
غذایی گیاهی شناسایی کردند که از فرد در برابر چاقی محافظت می کند.

به گفته محققان، این موارد شامل بهبود در فراوری قند خون و همچنین 
عملکرد بهتر کبد و کلیه است.

به گفته محققان، این بدان معناست که اثرات محافظتی یک رژیم غذایی 
گیاهی بسیار فراتر از کاهش وزن و کاهش چربی است.

»تیلمن کوهن«، محقق ارشد و پروفسور تغذیه بهداشت عمومی در 
دانشگاه پزشکی وین اتریش، گفت: »مطالعه ما اولین مطالعه ای است 
که نشانگرهای زیستی فرآیندهای متابولیک مرکزی و عملکرد اندام را 

به عنوان واسطه اثرات سلامتی رژیم غذایی گیاهی شناسایی می کند.«

محققان خاطرنشان کردند رژیم های که هنوز مملو از شیرینی، غلات 
تصفیه شده و نوشیدنی های شیرین هستند با افزایش خطر ابتلا به دیابت 

نوع ۲ مرتبط هستند.
 ۱۱۳۰۰۰ از  بیش  داده های  همکارانش  و  کوهن  مطالعه،  این  برای 
شرکت کننده را در یک مطالعه مشاهده ای بریتانیایی در مقیاس بزرگ، 

که طی ۱۲ سال جمع آوری شده بود، بررسی کردند.
آنها دریافتند که مقادیر طبیعی کلسترول، قند خون، التهاب و انسولین با 

خطر کم دیابت مرتبط است.
آنها همچنین دریافتند که عملکرد خوب کبد و کلیه در پیشگیری از 

دیابت مهم است.
کوهن در بیانیه خبری دانشگاه گفت: »تحقیقات ما اکنون نشان داده 
است که یک رژیم غذایی گیاهی سالم می تواند عملکرد کبد و کلیه را 

بهبود بخشد و در نتیجه خطر ابتلا به دیابت را کاهش دهد.«

طرح:نوید شریفی    
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کاخ موزه رامسر
استان  در  مرمر  کاخ  شد.  ساخته   ۱۳۱۶ تا   ۱۳۱۲ سال های  بین  رامسر  موزه  کاخ 
تا مرکز شهر حدود  آن  فاصله  و  واقع شده  رامسر  مازندران، در جنوب شرقی شهر 
۶ کیلومتر است.معماری خاص و زیبای این کاخ نظر هر بیننده ای را به خود جلب 
می کند. ساختمان کاخ در میان باغی به مساحت ۶۰۰۰۰ متر قرار دارد که نهال های 
مرکبات و گیاهان تزیینی نایاب در این باغ کاشته شده است و یکی از جالب ترین و 
متنوع ترین باغ های ایران است.کاخ موزه رامسر مجموعه ای متنوع از موزه ها را در خود 

جای داده است

ین 
 انلا

خبر
ع : 

منب

ک 
افی

گر
فو

این

فرمانده اسبق ناتو: اوکراین نفس های 
آخرش را می کشد

فرمانده اسبق سازمان پیمان آتلانتیک شمالی)ناتو( معتقد است که 
اوکراین قادر به بازیابی اراضی تحت کنترل نیروهای روسیه نیست و پیش 
از اتمام جنگ باید واگذاری این بخش ها را بپذیرد.جیمز استاوریدیس، 
فرمانده اسبق »واحد عالی متفقین« وابسته به ناتو بر این باور است که 
اوکراین نمی تواند بخش هایی از خاک این کشور که تحت کنترل نیروهای 
روسیه درآمده را پس بگیرد و باید تسلیم کردن این اراضی به مسکو را 
قبول کند.استاوریدیس در مقاله ای که برای بلومبرگ نوشته، برای نیروهای 
اوکراینی، دورنمایی تیره و ناخوشایند ترسیم کرده و بر این باور است که 
دلیلی وجود ندارد که بتوان »انتظار تغییرات قابل توجه در میدان نبرد را 
در آینده نزدیک داشت، آن هم بعد از ماه ها عملیات های پرهزینه.«وی 
نوشت: نیروهای اوکراینی در نهایت قادر به بیرون راندن روسیه از بخش 
اعظم مناطق تحت تصرف)مسکو( هستند؛ در واقع چنین اتفاقی غیر 
محتمل است. احتمالا کی یف گزینه تسلیم موقت یا دائمی شبه جزیره 
کریمه را در ازای عضویت در اتحادیه اروپا و ناتو مدنظر قرار می دهد.«با این 
حال، مسکو به دفعات تاکید کرده است که یکی از اهداف عملیات نظامی 
روسیه در اوکراین، این است که اطمینان حاصل کند اوکراین در قبال 
ائتلاف نظامی تحت رهبری آمریکا بی طرف می ماند و این بدان معناست 
که کرملین هرگز چنین پیشنهادی را نخواهد پذیرفت.ولادیمیر پوتین، 
رییس جمهور روسیه همچنین تاکید کرده است که قلمروهای جدید 
شامل لوهانسک، دونتسک، زاپروژیا و خرسون که محصول عملیات نظامی 
اخیر هستند، هرگز به اوکراین بازنخواهند گشت و این مساله به عنوان یک 
اصل در قانون اساسی روسیه لحاظ شده است. پوتین همچنین بازگشت 
کریمه به اوکراین را نیز منتفی دانست؛ شبه جزیره ای که در سال ۲۰۱۴ و 
پس از کودتای »یورومیدان« در اوکراین، با برگزاری همه پرسی به مسکو 
الحاق شد.استاوریدیس معتقد است که تجدید کمک های نظامی خارجی 
برای اوکراین شاید در بهترین حالت »باعث شود که خطوط مقدم جنگ 
در طول بهار ۲۰۲۴ تقریبا راکد بماند و هیچ پیشرفت قابل توجهی در 
آن رخ ندهد« و به گفته وی، اکراه غربی ها در تصویب این کمک ها به 
معنای »سناریویی به مراتب تلخ تر برای اوکراین خواهد بود.«وی در ادامه 
این مقاله نوشت: اگر آمریکا و اروپا کمک نظامی خود را کاهش دهند، 
ارتش پوتین احتمالا قادر خواهد شد تا فاز هجومی به خود بگیرد. ارتش 
به مراتب کوچک تر اوکراین بدون تجهیزات و مهمات کافی، مجبور به 
عقب نشینی خواهد شد.پیش بینی تلخ استاوریدیس در حالی است که 
۶ ماه از شروع ضدحملات اوکراین علیه روسیه می گذرد؛ ضدحملاتی 
که به رغم پروپاگاندای رسانه ای غرب، هیچ دستاورد قابل توجهی نداشته 
و به از دست رفتن گسترده منابع انسانی و مادی اوکراین منجر شده 
است.ولودیمیر زلنسکی، رییس جمهور اوکراین ماه گذشته اعلام کرد 
که کی یف از فاز تهاجمی به استحکام سازی تغییر موضع خواهد داد؛ 
موضوعی که تاییدی بر شکست ضدحملات اوکراین در نیل به اهداف 
تعیین شده است. براساس اعلام وزارت دفاع روسیه، ارتش اوکراین تاکنون 
بیش از ۱۲۵ هزار نیرو و بالغ بر ۱۶ هزار فقره از تجهیزات سنگین خود 

را از دست داده است.


